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Pengakuan Datuk Seri Na
jib Razak bahawa keka
lahan UMNO di Sepang,
Selangor pada Pilihan Ra
ya Umum Ke13 (PRU13)

menjadi pengajaran bahawa
perpecahan dalam kalangan ahli
boleh menjejaskan sokongan pe
ngundi kepada parti harus men
jadi iktibar kepada parti itu sen
diri dan Barisan Nasional (BN)
dalam menghadapi PRU14.
Kenyataan Perdana Menteri itu,

ketika merasmikan Majlis Pelan
caran Serentak Mesyuarat Perwa
kilan UMNO Bahagian dan Sayap
Seluruh Selangor Sabtu lalu di Se
pang, boleh dikatakan contoh kla
sik kenapa BN gagal merampas
kembali Selangor pada 2013.
Ia juga satu peringatan jelas,

baik kepada pucuk pimpinan UM
NO mahupun BN, supaya jangan
menutup mata dan telinga kepa
da sentimen pengundi apabila
mahu memilih calon. Mesyuarat
perwakilan UMNO yang ghairah
berlangsung di seluruh negara se
karang ini harus menjadi wadah
bagi mereka mendengar suara
akar umbi.
Ternyata sikap mengejar kuasa

akhirnya memakan diri di kerusi

Parlimen Sepang pada 2013 apa
bila penyandangnya, Datuk Seri

Mohd Zin Mohamed, yang juga
Timbalan Pengarah Pilihan Raya
BN Selangor ketika itu, tewas ke
pada calon PAS, Mohamed Hanipa
Maidin, dengan majoriti 1,104 un
di.

Dua keluar parti
Lebih memalukan ia berpunca
daripada dua pemimpin UMNO
peringkat bahagian ketika itu, Da
tuk Suhaimi Mohd Ghazali (Ketua
Pemuda Sepang) dan Hanapiah
Mohamad (Ahli Jawatankuasa
UMNO Sepang) bertindak keluar
parti bagi menjadi calon Bebas
menentang Zin, sekali gus meme
cahkan undi.
Aib bertambah apabila dua da

ripada tiga Dewan Undangan Ne
geri (DUN) di bawah Sepang yang
menjadi kubu kuat UMNO turut
terlepas ke tangan pembangkang
sematamata kerana Zin mahu
meletakkan orang pilihan di ke
rusi itu dengan menyisihkan pe
nyandangnya, yang juga daripada
BN.

Satusatunya kerusi DUN yang
kekal berpihak kepada BN iaitu
Dengkil, pada awalnya turut ber

depan risiko kehilangan apabila
penyandangnya, Datuk Marsum
Paing, digantikan dengan Shah
rum Mohd Sharif.
Malah, Marsum yang sudah dua

penggal menjadi wakil rakyat
Dengkil, pada awalnya mahu
mencabar Zin di Sepang kerana
marah dengan tindakan itu tetapi
beijaya dipujuk dan akhirnya me
nyokong Shahrum, yang menang
di Dengkil dengan majoriti 2,317
undi.
Di DUN Tanjong Sepat, tinda

kan Zin menggantikan penyan
dang, Datuk Dr Karim Mansor,
dengan. penyokongnya yang juga
Setiausaha UMNO Sepang ketika

itu, Nisman Yusuf, turut me
ngundang padah apabila kerusi
itu dimenangi calon PAS, Mohd
Haslin Hassan dengan majoriti
682 undi.
Cerita sama berulang di DUN

Sungai Pelek di mana tindakan
MCA menggantikan penyandang
yang juga anak tempatan, Yap Ee
Wah dengan Ng Chok Sin mem
bawa padah apabila kerusi itu di
menangi calon DAP, Lai Nyuk Lan
dengan majoriti 1,972 undi.
Episod pahit itu turut buat Ee

Wah berpatah arang dengan MCA
dan langsung tidak turun mem
bantu atau menyokong BN ketika
kempen PRU13.
Justeru, kesimpulan Najib, yang

juga Presiden UMNO, bahawa ke
kalahan di Sepang berlaku kerana
perpecahan dalaman dan bukan
kerana lawan yang kuat ternyata
tidak meleset, malah harus jadi
iktibar kepada UMNO semua pe
ringkat meluang lebih masa un
tuk dengar suara akar umbi.
Malah, pengamatan Perdana

Menteri mendapati kekalahan ca
lon UMNO pada peringkat Parli
men Sepang dengan majoriti agak
kecil, iaitu 1,100 undi sedangkan
di DUN Dengkil, dalam Parlimen
Sepang, Shahrum menang de
ngan majoriti 2,317 undi, sekali
gus membuktikan ketepatan ru
musan beliau.
Dalam erti kata lain, amanat

Najib di Sepang minggu lalu ha
rus diambil maklum semua per
wakilan bahagian UMNO seluruh
negara yang sedang atau akan
bermesyuarat, merapatkan bari
san dalam parti dan memperka
sakan BN bukan sahaja bagi me
rampas kembali Selangor tetapi
untuk menang bergaya pada
PRU14.
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Durakovic pilihan
terakhir Selangor
©Jurulatih itu
berada dalam
senarai jika
cubaan FAS
dapatkan
calon lain gagal
Oleh Syafiq Aznan
syafiq.aznan@bh.com.my
h Kuala Lumpur

Bekas pengendali Sela
ngor, Mehmet Durakovic
menjadi alternatif terak

hir untuk mengendalikan
skuad The Red Giants susulan
pemecatan Zainal Abidin Has
san sebagai ketua jurulatih, kel
marin.
Nama pengendali kelahiran

Yugoslavia itu dipercayai ber
ada dalam senarai 'bidan ter
jun' jika percubaan Persatuan
Bola Sepak Selangor (FAS) men
dapatkan jurulatih lain untuk
jangka masa panjang tidak ber
jaya.
Sumber dalaman FAS menge

sahkan pihaknya berkemung
kinan akan menawarkan pe
luang buat Durakovic kembali
membimbing pasukan yang di

bawanya untuk menjuarai Piala
Malaysia musim lalu sekali lagi
jika rundingan mendapatkan
jurulatih lain gagal.

Senarai lima jurulatih
Katanya, mereka juga sudah
menyenaraikan sekurangku
rangnya lima jurulatih yang di
lihat sesuai dan memiliki re
putasi untuk memulihkan pres
tasi skuad Merah Kuning itu
agar kembali memberi cabaran
dalam saingan Liga Malaysia (Ii
gaM).
"Calon jurulatih baharu ini

memiliki rekod dan reputasi

yang baik ketika mengendali
kan pasukan terdahulu dengan
empat daripadanya adalah ju
rulatih asing.
"Ada di antara mereka ada

lah jurulatih baharu yang tidak

memiliki pengalaman me
ngendalikan pasukan di Ma
laysia dan ada sebahagiannya
pernah mengendalikan pasu
kan di Liga M beberapa musim
lalu.
"Namun kami masih meneliti

senarai terbabit dan tiada lagi
rundingan rasmi diadakan de
ngan manamana calon. Begi
tupun, peluang tetap terbuka
kepada Durakovic," katanya ke
tika dihubungi BH Sukan, se
malam.
Difahamkan, beberapa nama

yang disenaraikan termasuk be
kas pengendali Johor Darul
Ta'zim (JDT), Fandi Ahmad; be
kas jurulatih Bengaluru FC, Ash
ley Westwood; bekas pengen
dali Kelantan, Steve Darby dan
bekas jurulatih pasukan ke
bangsaan, Datuk K Rajagobal.
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Durakovic (kanan) mengendahkan latihan ketika menjadi ketua jurulcitm Selangor.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Cup) 1 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Super League) 1 0 RM 0
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Gunalan sedia pikul tugas jurulatih
Kuala Lumpur: Pengendali se
mentara Selangor, K Gunalan
bersedia untuk dilantik sepe
nuhnya selaku ketua jurulatih
The Red Giants andai diberi
peluang oleh Persatuan Bola
Sepak Selangor (FAS) pada mu
sim'depan.
Untuk itu, dia akan mencuba

sedaya upaya membuat yang
terbaik terutama memulihkan
prestasi hambar Selangor se

lepas gagal meraih sebarang ke
menangan dalam enam per
lawanan terakhir termasuk te
was empat aksi berturutturut
sehingga mengundang peme
catan Zainal Abidin Hassan se
bagai ketua jurulatih.

Pemain tertekan
"Saya tahu bukan senang un
tuk mengendalikan pasukan
dengan reputasi besar, jadi

walaupun sekadar menjadi ju
rulatih sementara, saya akan
cuba melakukan yang ter
baik.
"Tidak dinafikan pemain ter

tekan dengan keputusan menge
cewakan yang dilakar dalam be
berapa perlawanan sebelum ini,
namun saya yakin mereka mam
pu kembali fokus untuk aksi Pia
la Malaysia menentang Pahang,
malam esok (malam ini).

"Jadi, perkara pertama yang
akan saya lakukan adalah me
nyuntik motivasi pemain su
paya hala tuju pasukan ini
kembali ke arah yang sepatut
nya kerana saya optimis me
reka mampu bangkit mempe
ragakan aksi yang cemerlang
seperti sebelum ini," katanya
ketika ditemui pada sesi lati
han di Stadium Shah Alam,
semalam.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Cup) 1 0 RM 0
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Ramai pemain kecewa
Zainal dipecat
Kuala Lumpur: Pertahanan
Selangor, Razman Roslan
mengakui dia sedikit
kecewa dengan pemeca
tan bekas pengendalinya,
Zainal Abidin Hassan yang
dilihat terlalu drastik dan
mengejut.
Razman yang turut

'mengikuti' Zainal ke
Selangor pada awal musim
ini juga menegaskan juru
latih itu tidak seharusnya
dipersalahkan sematamata
susulan keputusan hambar
yang dilakar rakan sepa
sukannya dalam beberapa
perlawanan terakhir.

"Secara peribadi sedikit
sebanyak saya memang
kecewa. Dia sudah mencu
rahkan segala pengalaman
dan tunjuk ajarnya pada
sesi latihan.
"Pemain yang gagal

mempamerkan aksi yang

baik kerana kami tidak
melakar keputusan yang
sepatutnya kami berikan
kepada pasukan. Jadi, tidak
adil untuk dia menerima
keputusan sebegitu (peme
catan), " katanya ketika
ditemui pada sesi latihan
di Stadium Shah Alam,
semalam.
Selain Razman, tiga

lagi pemain Pahang yang
'ditarik' oleh Zainal untuk
menyertai pasukan The
Red Giants adalah penjaga
gol, Khairul Azhan Khalid;
pemain tengah, Hafiz
Kamal serta pemain sayap,
R Gopinathan.
Begitupun, anak jati

Kajang itu enggan kejutan
terbabit mengganggu fokus
mereka pada aksi Piala
Malaysia bertemu Pahang
di laman sendiri, malam
ini.

"Keputusan yang sudah
diambil barisan pengu
rusan itu tidak mampu
diubah jadi pemain perlu
meneruskan tugas sehingga
tamat musim ini. Ketepikan
masalah luaran dan kekal
fokus untuk aksi Piala
Malaysia.
"Memang kebanyakan

pemain juga turut kecewa
dengan keputusan itu tetapi
kita perlu kekal profesional
dan segera melupakan apa
yang berlaku kerana lebih
penting mengutip tiga mata
pada aksi esok (malam ini).

Buat masa ini, Selangor
ketinggalan tiga mata di
belakang pendahulu Kum
pulan C, Kelantan yang
memungut tujuh mata
selepas sekaidar meraih
satu kemenangan dan satu
seri dalam tiga perlawanan
setakatini. Oleh Syafiq Aznan
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4 PEMAIN
Pahang dibawa Zainal sertai
Selangor musim ini
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Cup) 2 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Rosman, Sivasundram pula letak jawatan
© FAS sahkan
terima peletakan
jawatan
setiausaha agung
dan bendahari
kehormat
Oleh Syafiq Aznan

syafiq.aznan@bh.com.my
K Kuala Lumpur

Setiausaha Agung Persatuan
Bola Sepak Selangor (FAS),
Rosmari Mohd Ibrahim dan

bendahari kehormatnya, Datuk S
Sivasundram melepaskan jawatan
masingmasing, semalam.
Keputusan yang dilihat agak

mengejut itu dipercayai diambil
susulan tindakan Presiden FAS,
Datuk Seri Mohamed Azmin
Ali yang mahu merombak dan
menyusun semula struktur per
satuan itu.
Rosman berkata, mereka

menyokong penuh hasrat pre
siden sambil mengharapkan
perubahan dapat dilaksanakan
dengan berkesan.

"Selepas lebih 20 tahun berke
cimpung dalam bola sepak tem
patan, isu seperti penjenamaan
semula dan penswastaan adalah
sesuatu yang mesti dilakukan

lebihlebih lagi sebagai sebuah
pasukan mempunyai sejarah
gemilang seperti Selangor.

Akur kehendak Presiden
"Justeru, kami selaku setiausaha
agung dan bendahari kehormat
bersedia mengundurkan diri bagi
memastikan kelancaran proses
transformasi seperti dihasratkan
presiden.
"Kami juga akan menghan

tar notis melepaskan jawatan
dan mengambil cuti serta merta
untuk tujuao ini," katanya dalam
satu kenyataan media bersama,
semalam.
Sebelum ini, timbul desakan

daripada penyokong The Red
Giants yang mahukan dua indivi
du itu berundur daripada 'kerusi
empuk' FAS selepas didapati gagal
membantu meningkatkan mutu
bola sepak pasukan negeri itu.

Sementara itu, FAS turut
mengesahkan sudah menerima
peletakan jawatan Rosman dan
Sivasundram, semalam.
Mohamed Azmin berkata,

perbincangan sudah dilakukan
dengan pengurus pasukan, Ami
rudin Shari berhubung perkara
ini dan pihaknya berpendapat
keputusan yang diambil dua pega
wai kanan itu wajar dihormati.
"FAS mengucapkan terima

kasih di atas khidmat dan sum
bangan yang diberikan oleh
Rosman dan Sivasundram ter
hadap perkembangan bola sepak
Selangor," katanya.

Rombakan yang dilakukan FAS
turut menyaksikan pengendali
Selangor, Zainal Abidin Hassan
dipecat selaku ketua jurulatih
kelmarin dengan tempatnya kini
diambil alih pembantu jurulatih,
K Gunalan untuk tempoh yang
akan ditetapkan.
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Penduduk PPR Lembah Subangl kecewa dengan kerajaan PKR Selangor

'Jangan nafikan hak kami'
Oleh ABDUL YAZID ALIAS
kota@utusangroup,com.my

■ PETALING JAYA 8 OGOS

KIRAKIRA 10,000 orang
penghuni Program Pe
rumahan Rakyat (PPR)

Lembah Subang 1 di sini, kesal
dengan sikap kerajaan PKR Se
langor yang didakwa menafikan
hak mereka untuk mendapatkan
kemudahan serta persekitaran
tempat tinggal yang lebih selesa.
Walaupun seringkali me

laungkan slogan Negeri Berkeba
jikan, penduduk terbabit men
ganggap semua itu tidak lebih
daripada perkataan semata
mata apabila banyak masalah di
kawasan mereka gagal ditangani
dengan baik.
Ini termasuk isu kerosakan

lif, jadual kutipan sampah tidak
teratur dan sistem perparitan.
Pengerusi Jawatankuasa Per

wakilan Penduduk (JPP) Zon 26
Lembah Subang, Hemi Azura
Ghafar, 39, berkata, masalah

HERNI AZURA GHAFAR

masalah tersebut bukan
baharu dihadapi dan telah me
nyusahkan kehidupan seharian
penduduk khususnya golongan
warga emas, orang kurang upaya
(OKU) dan kanakkanak.
"PPR Lembah Subang 1 mem

punyai lapari blok bermula dari
Blok A hingga Blok H. Setiap
blok setinggi 17 tingkat dan ba
yangkanlah bagaimana perit dan
sulitnya kami setiap kali lif yang
ada rosak.
"Kita tidak tahu di mana si

lapnya, pernah berlaku sebelum

ANIZAHMUHAMAD

KEBOCORAN

paip dari
tingkat atas
BlokA.Projek
Perumahan
Rakyat (PPR)
Lembah
Subangl.
Selangor
mengundang
rasa tidak
selesa
penghuni.
 UTUSAN/
SHAHARUDIN
ABDULLAH

i apabila' kami 
embuat aduan P
engenai kerosa n
an lif, kerajaan L
egeri mengambil n
asa empat hing r
a sembilan bulan k
ntuk membai b
inya," katanya b
etika ditemui di y
ni. j
Tambahnya, 
elain lif rosak, s
enduduk PPR y
embah Sub t
hadapan dengan p

h kutipan sampah tidak 
mengikut jadual. p
Katanya, keadaan itu me l

nyebabkan persekitaran ka t
wasan perumahan itu kotor. s
Sementara itu, wakil penduduk 
Blok C, Anizah Mohamad, 41, 
turut mempersoalkan komitmen r
kerajaan negeri untuk meman p
tau kemudahan disediakan di j
situ. s
"Dalam soal kutipan sewa, u

kerajaan negeri dilihat lebih te
gas dalam membuat tindakan r §
penguatkuasaan. i 4 ^
"Namun, apabila melibatkafl

soal menyediakan kemu ( J ' ^
dahan, kerajaan negeri 1 ili 4^E..4
dilihat seolaholah bersi ; ( V ■' ^ *
kap sebaliknya," katanya 1 d >■<, 4 A\ *t c tl,' i y
KERAJAAN PKR Selangor 'I , ^ lit A ' 4
diminta menyediakan ■ 4 *
kemudahansewajarnyadi i w p ^
PPRLembahSubangl.bagi.4f 1f i|l 4 A ■1 d » . ^ r '|

KERAJAAN PKR Selangor
diminta menyediakan
kemudahan sewajarnya di
PPR Lembah Subang 1. bagi.j
keselesaan penghuni. ^'

Dalam perkembangan lain,
Pengsrusi Jawatankuasa Pe
nyelaras Pembangunan PPR
Lemtah Subang, Mazlan Md. Yu
nos rienegaskan, kerajaan nege
ri peilu melihat sendiri keadaan
kemidahan serta kehidupan se
bena penduduk daripada mem
bangcitkan jumlah peruntukan
yangtelah disalurkan untuk ker
jakeja baik pulih.
"Sfpatutnya mereka melihat

seridri sama ada peruntukan
yangdisalurkan itu benarbenar
telah menyelesaikan masalah
pendiduk atau sebaliknya.
"Ontohnya, memang ada

peruitukan untuk memperbaiki
liflif rosak di PPR ini, namun
tidak lama kemudian masalah
samcberulang.
"IW tidak lagi termasuk kele

mahin pemantauan mengenai
rumji PPR disewakan kepada
pihal syarikat swasta untuk di
jadikn rumah pekerja terma
suklii kepada warga asing,"
ujariya.

i
i
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Beri laluan kepada rombakan FAS

Rosman, Siva
berundur
Oleh FAOHILULIZMELISHAK
dan HAKIMI ISMAIL
sukan@utusan.com. my

■ KUALA LUMPUR 8 OGOS

PERSATUAN Bola Sepak
Selangor (FAS)
kehilangan '

dua lagi individu gapabila Setiausaha jL
Agungnya, Ros W /jfl
man Ibrahim dan JI '
Bendahari, Datuk lpi».
S. Sivasundaram jlpij
membuat kepu
tusan meletakkan
jawatan mereka '
dalam pentadbiran
badan induk bola R0SMAN
sepak negeri itu,
hari ini.
Selepas lebih dua

dekad melibatkan ■■
diri dalam dunia ^HB
bola sepak tempa ■Hy
tan, keduadua indi
vidu terbabit mem
buat keputusan itu
bagi menunjukkan
tanda sokongan ke HH1
pada Presiden FAS, s.sivasu
Datuk Seri Moham
ed Azmin Ali yang mahu mel
aksanakan rombakan serta pe
rubahan terhadap badan induk
tersebut.
Rosman dan Sivasundram

dalam satu kenyataan ber
sama yang dikeluarkan, hari
ini berkata, pihaknya dimak
lumkan bahawa Azmin akan
melaksanakan rombakan dan
perubahan terhadap FAS serta
pasukan bola sepak Selangor.
Justeru, kata mereka, bagi

menyokong hasrat tersebut,
pengunduran selaku Setiausa
ha Agung dan Bendahari FAS
perlu dilakukan bagi memas
tikan kelancaran proses trans
formasi seperti mana yang di
hasratkan oleh presiden.
"Kami menyokong penuh

hasrat ini dan berharap agar
perubahan dapat dilaksana

kan dengan berkesan. Setelah
lebih 20 tahun berkecimpung
dalam bola sepak tempatan,
isu penjenamaan semula dan
penswastaan mesti dilaku
kan lebihlebih lagi seba

gai pasukan yang
mempunyai sejarah
gemilang seperti
Selangor," kata ken
yataan tersebut.
Sementara itu,

Azmin dalam satu
kenyataan media
berkata, beliau telah
menerima tawaran
peletakan jawatan
daripada keduadua
individu tersebut,
dan mengucapkan
terima kasih kepada
mereka berdua di
atas khidmat serta
sumbangan yang di

Mengulas menge
nai penamatan kon
trak jurulatih Selan
gor, Zainal Abidin
Hassan, Azmin keti
ka ditemui pember
ita berkata, kepu
tusan itu dibuat

pas mengambil kira pres
tasi pasukan secara keseluru
han dan bukannya disebabkan
oleh masalah kewangan.
Beliau yang j uga merupakan

Menteri Besar Selangor mem
beritahu, tindakan proaktif itu
terpaksa diambil bagi memas
tikan prestasi Red Giants yang
cukup digeruni sebelum ini
dapat dipertahankan, walau
pun ia belum dikelaskan seba
gai merudum, tetapi tindakan
perlu dilakukan demi kebaikan
jangka panjang.
"Tindakan ini berdasarkan

merit dan mengambil kira
prestasi pasukan secara kes
eluruhan, budaya dan sikap
yang ditunjukkan pemain se
jak awal musim. Itu adalah
masalah sebenar," katanya di
sini, hari ini.
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[ FOTO OSMAN ADNAN / BH ]

K Gunalan mengambil alih tugas sementara kendali skuad Selangor.
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YANGJELIK
I FT,,# * ' •• '

TINDAKAN segelintir penduduk membuang
>ampah di kawasan rumah elektrik Tenaga Nasion
il Berhad berhampiran Taman Perumahan Ser
iang Raya 4 dan 5. Seri Kembangan di slnl. amat
Jikesali.
Walaupun kawasan ini sedikit jauh dari rumah

penduduk. tetapi ia tetap mengganggu orang ramai.
Utusan Malaysia difahamkan, perbualan itu di

lakukan setengah penduduk pada waktu malam bagi

mengelakdiketahul orang.
Sehubungan itu pihak berkuasa tempatan atau

agensi berkaitan diminta agar segera campur ta
ngan bagi menyelesaikan masalah tersebut.

■ LONGGOKAN sampah sarap berhampiran Ta
man Perumahan Serdang Raya 4 dan 5. Seri Kemban
gan. Selangormenjejaskan persekitaran.  UTUSAN/
MUHAMMAD AMIRUL

Headline YANG JELIK
MediaTitle Utusan Malaysia
Date 09 Aug 2016 Color Full Color
Section Dlm Negeri Circulation 171,663
Page No 26 Readership 563,000
Language Malay ArticleSize 257 cm²
Journalist N/A AdValue RM 5,079
Frequency Daily PR Value RM 15,238



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
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Pemecatari Zainal tidak adil: Razman
Shah Alam: "Tidak adil un
tuk beliau (pengendali Se
langor Zainal Abidin Hassan)
menerima keputusan sebe
gitu (pemecatan)," demi
kian luah penolong ketua
pasukan, Razman Roslan
yang kecewa dengan kepu
tusan Persatuan Bolasepak
Selangor (FAS) memecat
Zainal.

Katanya, keputusan per
satuan itu terlalu dra'stik dan
mengejutkan pasukan na
mun sebagai pemain pro
fesional mereka harus me
nerima keputusan itu de
ngan hati terbuka.
"Secara peribadinya say a

memang sedikit sebanyak
kecewa. Beliau sudah men
cuiahkan segala pengala
•man dan tunjuk ajamya se

panjang sesi latihan dan per
lawanan.
" Pemain yang gagal mem 

pamerkan aksi baik kerana
kami tidak mendapatkan
keputusan yang sepatut
nya," katanya ketika ditemui
pada seSi latihan di Stadium
Shah Alam, semalam.
Kelmarin, kem Selangor

digegarkan dengan pemeca
tan bekas pengendali Pahang
susulan prestasi buruk di
pamerkan anak buahnya
apabila tewas empat kali
berturutturut dalam sai
ngan Liga Malaysia.
Senario itu mendorong

Presiden FAS Datuk Seri Az
min Ali mengarahkan agar
rombakan dilakukan segera
dengan Zainal dipecat biar
pun kontraknya hanya akan

tamat pada penghujung
2017.

"Keputusan diambil bari
san pengurusan itu tidak
mamjJu diubah, jadi pemain
perlu meneruskan tugas se
hingga tamat musim ini. Ke
tepikan masalah luaran dan
kekal fokus untuk aksi Piala
Malaysia ini.
"Memang kebanyakan pe 

main turut kecewa dengan
keputusan itu tapi kami per
lu kekal profesional dan se
gera melupakan apa yang
berlaku kerana lebih penting
untuk mengutip tiga mata
pada aksi esok (malam ini),"
katanya.
Selangor akan berdepan

Pahang dalam saingan Piala
Malaysia di Stadium Shah
Alam.
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Pecat bukan kerana
peruntukan: Azmin

Siti A'isyah Sukaimi
sitiaisyah@hmetro.com.my

Dengkil; "Saya tidaklah kata
merudum, tetapi saya harus
mengambil tindakan proak
tif supaya prestasi pasukan
dapat dipertahankaii," tegas
Menteri Besar Selangor yang
juga Persatuan Bolasepak
Selangor (FAS) Datuk Seri
Mohamed Azmin All berhu
bung tindakan menamatkan
kontrak jurulatih Zainal Abi
din Hassan.

Menurutnya, keputusan
menamatkan kontrak Zainal

Abidin juga selepas menilai
keseluruhan aspek dan ia
bukan berkait dengan ma
salah peruntukan.
"Bukan masalah peruntu

kan, itu tidak semestinya te
tapi perkara ini tennasuk
soal budaya dan sikap. Sebab
itu, keputusan dibuat ber
dasarkan merit.

"Sekiranya tidak ada ma
salah dan prestasi yang baik,
saya selaku presiden akan
mengambil tindakan sewa

jarnya," katanya pada sidang
media Majlis Pecah Tanah
Projek Pembangunan Loji
Rawatan Air Semenyih 2,
Kampung Jenderam Hilir di
sini, semalam.
Harian Metro melapor

kan, garagara prestasi
hambar skuad Selangor da
lam saingan Liga Malaysia
(Liga M) musim ini, FAS
membuat keputusan me
namatkan kontrak jurula
tih Zainal Abidin berkuat
kuasa serta merta.
Perkara itu diumumkan

oleh pengurus pasukan
Amirudin Shari selepas
mendapat arahan daripada
Azmin yang menuntut rom
bakan dilakukan ke atas pa
sukan Red Giants.

Tugas yang dikosongkan
itu buat sementara ini akan
diisi oleh penolong jurulatih
K Gunalan.

Dalam pada itu, Azmin
berkata, keputusan penama
tan kontrak itu hanya sebagai
langkah awal dan ada be
berapa lagi pengumuman
akan dibuat.

PEMAIN Selangor menjdani latihan seperti biasa wakupun tanpa
kehadiran Zainal.
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wPancing 3 jurulatih asing
■ FAS nilai prestasi Mareote, Westwood, Durakovic untuk isi tempat Zainal
Menurut sumber dalaman

persatuan itu, selain bekas
jurulatih kecergasan Kedah
Ramon Mareote turut men

jadi tumpuan ialah bekas pe
ngendali Bengaluru FC Ash
ley Westwood dan bekas ju
rulatih Selangor musim lalu,
Mehmet Durakovic.
Katanya, ketlgatiga juru

latih itu mempunyai rekod
cemerlang ketika membim 
bing pasukan masingma
sing dengan Mareote difa
hamkan calon paling dike
hendaki Selangor.

"Ada beberapa nama yang
sudah disenarai pendek na
rnun kecenderungan lebih
kepada Mareote. Ia kerana
pendekatan jurulatih itu
yang menggunakan permai
nan bola sepak moden de
ngan hantaran pendek selaln
pakar dalam bidang kecer
gasan.
"Begitupun, Durakovic ju

ga boleh dlambil kerana re
kod baiknya ketika memba
wa pasukan menjuarai Piala
Malaysia musim lalu. Malah
Westwood turut berada da

lam senarai itu, apapun kita
tunggu hingga pengumuman
yang akan dibuat kelak," ka
ta sumber itu semalam.
Dalam perkembangan sa

ma, pengurus pasukan, Ami
rudin Shari turut memba 
yangkan skuad Red Giants
itu bakal dikemudi kembali
jurulatih asing selepas kali
terakhir di bimbing Dura
kovic sebelum inl.
"Saya tidak menailkan

kami sedang mengintai be
berapa pengendali untuk
mengisi kekosongan. Selain

itu, ada juga yang menawar
kan khldmat mereka untuk
menjadi ketua'jurulatih Se
langor," katanya ketika te
mui pada sesi iatihan pemain
di Shah Alam semalam.

Menerusi laporan Arena
Metro semalam, Durakovic
dikaitkan untuk kembali
mengemudi pasukan Merah
Kuning selepas Zainal Abidin
Hassan dipecat kelmarin ga
ragara prestasi hambar Se
langor dalam saingan Liga
Malaysia (Liga M) musim
ini.

firdaus Hashim
firdaushashim@hmetro.com.my

Malah sasaran awal yang
diletakkan kepadanya de
ngan wajib menjuarai Liga
Super dan mempertahankan
Piala Malaysia dilihat sema
kin jauh daripada jangka
uan,

Lantas situasi itu mengun
dang rasa kurang senang pe
nyokong setia pasukan itu
dan juga Presiden FAS Datuk
Sen Azmin All yang menga
rahkan rombakan dilakukan

ke atas pasukan sertamerta
dengan Zainal menjadi kor
ban pertama.

Shah Aiam

Persatuan Bolasepak
Selangor (FAS) difa
hamkan sedang'me

ngintai tiga pengendali asing
bagi menggantikan tempat
Zainal Abidin Hassan selepas
bekas pengendali Pahang itu
dipecat kelmarin.

"Soya tidak menaflkan kami sedang mengintai beberapa
pengendali untuk mengisi kekosongan. Selain itu, ada juga
yang menawarkan khidmat mereka untuk menjadi ketua

jurulatih Selangor"
Amirudin Shari
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Zainal dipecat kerana prestasi  Azmin
Oleh NOR SHAFAWATIYUP lakukannya bagi memastikan pres

tasi pasukan dapat dipulihkan," kata
Azmin pada sidang akhbar di Sepang
semalam.
Beliau berkata demikian selepas

merasmikan Majlis Pecah Tanah Pro
jek Pembangunan Loji Rawatan Air
Semenyih 2 di Stesen Pam Air Mentah
(SPAM), Kampung Jenderam Hilir,
Sepang.
Bagaimanapun, Mohamed Azmin

berkata secara keseluruhan prestasi
pasukan The Red Giants itu masih
boleh dipertahankan.
"Setakat ini, prestasi pasukan Se

langor belum lagi dikelaskan sebagai
merundum, namun tindakan perlu
dilakukan demi kebaikan jangka pan
jang," katanya.
Beliau berkata, komitmen dalam

meningkatkan kembali pasukan Se

PEMECATAN sertamerta kontrak
jurulatih Selangor, Zainal Abidin Has
san dibuat bagi memastikan prestasi
pasukan gergasi Merah Kuning itu
terus unggul dengan mengambil kira
prestasi pasukan secara keseluruhan.
Menteri Besar Selangor, Datuk Seri

Mohamaed Azmin Ali berkata, sekira
nya prestasi tidak memuaskan, maka
beliau sebagai Presiden Persatuan
Bola Sepak Selangor (FAS) mempu
nyai kapasiti untuk mengambil tinda
kan secara proaktif.
"Tindakan ini berdasarkan merit

dan mengambil kira prestasi pasukan,
budaya dan sikap yang ditunjukkan
pemain sejak awal musim.
"Inilah masalah sebenarnya, tin

dakan mesti diambil dan saya perlu

langor tidak akan terhenti setakat
menamatkan tugasan Zainal Abidin
sebaliknya akan disusuli dengan be
berapa pengumuman penting selepas
ini.
Kelmarin, FAS mengumumkan

pemecatan Zainal Abidin biarpun be
liau baharu tujuh bulan mengemudi
pasukan tersebut.
Tindakan itu diambil selepas pr

estasi hambar dipamerkan pasukan
gergasi Merah Kuning itu sejak keb
elakangan ini yang menimbulkan ke
marahan presidennya.
Tugas Zainal itu akan digalas se

mentara oleh Penolong Jurulatih, K.
Gunalan sehingga satu tempoh di
mana FAS dan pengurusan pasukan
akan mengenalpasti calon sesuai un
tuk menghadapi baki saingan Liga
Super dan Piala Malaysia musim ini.
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Marcote, Mehmet jadi
pilihan Selangor?

Oleh MUHD. ARD1E PUTRA
SUHAIMI

MASA depan skuad
Selangor masih
cerah meskipun

saingan musim ini nampak
seakanakan berkubur
tanpa sebarang trofi yang
boleh dibanggakan pe
nyokong pasukan Gergasi
Merah itu.
Jelas pengu

rusnya, Amiru
din Shari, dia
mengakui pelan
tikan ketua ju
rulatih baharu
bagi mengisi ke
kosongan diting
galkan Zainal Abidin Has
san yang dipecat semalam
(kelmarin) tidak akan
membawa perubahan se
cara mendadak terhadap
prestasi pasukan.
"Kita kini hampir bera

da di penghujung musim
apabila saingan liga hanya
berbaki lima perlawanan
lagi untuk diharungi. Ka
lau gantikan dengan ju
rulatih baharu sekarang,
ia tidak semestinya dapat
memberi perubahan se
cara drastik.
"Namun, buat masa ini,

belum ada sebarang kata
putus kerana segalanya
akan dimuktamadkan
pada mesyuarat Ahli
Jawatankuasa Eksekutif
(Exco) Persatuan Bola
Sepak Selangor (FAS)
pada minggu depan.
"Bagaimanapun, saya

tidak menafikan kami se
dang mengintai beberapa
pengendali untuk mengisi
kekosongan. Selain itu,
ada juga pengendali yang

menawarkan khidmat
mereka untuk menjadi
ketua jurulatih Selangor,"
kata Amirudin ketika
temui pada sesi latihan
pemain di Shah Alam se
malam.
Kosmo! semalam me

laporkan bekas jurulatih
yang juga pemain leg
enda Selangor, Mehmet

Durakovic di
kaitkan untuk
kembali menge
mudi skuad
Merah Kuning
meskipun be
liau telah dipecat
pada penghujung
tahun lalu bagi

memberi laluan kepada
bekas pengendali Pahang
itu musim ini.
Bagaimanapun, jodoh

Zainal dengan Selangor
hanya bertahari selama tu
juh bulan ekoran prestasi
hambar Selangor dalam
saingan Liga Malaysia
(Liga M) selain tersing |
kir awal pada kejohanan
Piala Konfederasi Bola
Sepak Asia (AFC).
Menurut sumber yang

rapat dengan FAS, se
lain Mehmet yang berjaya
mengakhiri badi Misi 33
dengan menjulang Piala
Malaysia musim
lalu, gergasi
Lembah
Klang itu
dilapor 
kanse

dang mengintai situ
asi tiga pengendali import
yang berpotensi untuk
mengembalikan semula
zaman kegemilangan Sel
angor.
"Pihak pengurusan kini

sedang melakukan penila
ian. Terdapat beberapa
nama jurulatih dari luar
negara yang menjadi calon

pengganti
Zainal
iaitu

 R a 

Marcote (Sepanyol),Fandi
Ahmad (Singapura), Ash
ley Westwood (England)
dan termasuk Mehmet,"
jelasnya lagi.
Mengulas lanjut, Mar

cote yang kini berada di
Madrid merupakan pilihan
utama kerana FAS sangat
tertarik dengan falsafah
yang dibawa bekas juru
latih Kedah itu sehingga
berjaya skuad Helang
Merah mara ke perlawa
nan akhir Piala Malaysia
musim lalu.

KERATAN Kosmo! semalam.
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EXCO Selangor (YB Amirudin bin Shari) 1 0 RM 0
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Zubir, Shahrizin antara
calon Setiausaha Agung FAS
Shah Alam: Pengarah Ek
sekutlf Majlis Sukan Negeri
Selaogor(MSN), Mohd Zubir
Idras dan bekas pegawai ka
nan Usahasama Liabiliti Ter
had Bolasepak Malaysia
(FMLLP) Shahrizin Saharu
din antara nama yang bakal
mengisi jawatan Setiausaha
Agung Persatuan Bolasepak
Selangor (FAS) selewat le
watnya minggu depan.
Ia susulan keputusan rae

ngejut bekas Setiausaha
Agung FAS Rosman Ibrahim
yang mengumumkan pele
takan jawatan yang turut di
ikuti Bendahari Kehormat,
Datuk S Sivasundaram, se
malam.

Begitupun, berdasarkan
kecemerlangan Zubir se
panjang mengemudi MSN
negeri itu selain pengalaman
luasnya yang pemah ber
khidmat sebagai Tinibalan
Setiausaha Agung FAS ketika
zaman Datuk Mohd Aini
Taib, beliau dilihat calon se
suai untuk mengisi keko
songan itu.
Pengurus pasukan, Ami

rudin Shari menjelaskan in
dividu yang akan dipilih
nanti bergantung kepada
hasil persetujuan kesemua
ahli. Exco yang akan ber
mesyuarat minggu depan.
"Isi memang kena isi (Se

tiausaha Agung). Kami pun

sudah menyenaraikan be
berapa nama kepada Pre
siden dan perkara itu akan
dibincangkan.
"Jika semua bersetuju, in

syaAllah akan ada individu
baru yang mampu mene
rajui FAS seperti mana visi
dan misi dikehendaki pre
siden.
"Kita mahu calon kali ini

boleh melakukan proses re
formasi, bersesuaian dengan
aspirasi penyokong yang
sentiasa memberi dorongan
dan sokongan kepada skuad
Gergasi Merah selama ini,"
katanya ketika ditemui pada
sesi latihan pasukan di Sta
dium Shah Alam, semalam.
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Zainal terkejut dengan pemecatan tanpa sebarang isyarat
BEKAS jurulatih Selangor,
Zainal Abidin Hassan men
gakui terkejut menerima berita
pemecatannya kerana ia dibuat
tanpa sebarang amaran awal.
Namun Zainal, 54, tetap akur

dengan keputusan Persatuan
Bola Sepak Selangor (FAS) itu
yang diumumkan presidennya
sendiri, Datuk Seri Azmin Ali
kelmarin.
"Itu hak mereka jika tidak

mahu gunakan khidmat saya,
tetapi saya terkejut kerana
mereka tidak memberi seba
rang isyarat, memang terkejut
tapi saya tidak boleh bantah,"
kata Zainal semalam.
Menurut FAS, pemecatan

Zainal Abidin itu adalah di
sebabkan kemerosotan pres
tasi skuad Gergasi Merah se
lepas tewas buat kali keempat
berturutturut dalam saingan

Liga Malaysia musim ini.
Menjelaskan mengenai pr

estasi pasukannya itu, Zainal
berkata bahawa pada awal
musim skuad utama berada
dalam kondisi terbaik namun
tersepit selepas beberapa
tonggak pasukan mengalami
kecederaan.
Ketiadaan Andik Verman

sah dan Ahmad Hazwan Bakri
dilihat memberi kesan di ba
hagian serangan dan harapan
hanya diletakkan kepada pe
main import, Patrick Ronal
dinho untuk mengemudi jen
tera serangan.
Di barisan pertahanan pula,

kekerapan pemain perta
hanan melakukan kesilapan
mudah memberi peluang ke
pada pasukan lawan untuk
menjaringkan gol, sekali gus

menghukum Selangor.
"Saya bukan beri alasan

tetapi kenyataannya ialah
ramai pemain yang cedera.
Keputusan memang tidak
menyebelahi Selangor namun
kami masih lagi di tempat
yang baik.
"Pasukan saya memang ada

kelemahan, terumbangam
bing. Bila ada berlaku keced
eraan, ada perubahan posisi.
Persefahaman tidak dap at
dibentuk dengan cepat," kata
bekas pertahanan Selangor
era 1980an itu.
Ditanya sama ada FAS ada

memberikan bayangan men
genai kedudukannya, Zainal
berkata, sebelum ini persat
uan itu hanya mengadakan
perbincangan dengannya bagi
meneliti kedudukan pasukan.
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Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Super League) 1 0 RM 0
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0
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Unit kosong jadi mangsa vandalisme
Kediaman tinggal jadi rumah sampah, harta benda kena curi
■ NORAFIZA JAAFAR

KUANG  Pembeli mendakwa
Pangsapuri Bandar Baru
Kundang menjadi mangsa
vandalisme segelintir pihak
untuk kepentingan diri.

Seorang pembeli, Danny
Chong, 46 berkata, unit yang
disewakan dirosakkan pihak~
lain termasuk mencari wayar,
kipas dan pintu dicabut untuk
kegunaan sendiii

"Rumah kosong tak boleh
biar lama, kalau lebih sebulan
mestirosakwalaupunkitajaga
atau kuncinya. Setiap kali baiki
mahu RM5,000 juga tapi tak
ada pilihan sebab mahu sewa
kan dengan orang" katanya.

Katanya, dia berharap su
paya pangsapuri itu dinaik taraf
melalui program pengindahan
bagi menarik minat orang ra
mai tinggal di sana.

"Sebab unit banyak kosong
jadi ada pihak ambil kesempat

an buat harta benda orang lain
seperti hak sendiri, tapi jika unit
semua penuh vandalisme mes
ti dapat dikurangkaa

"Sebelum ini kawasan
ini penuh penduduk tapi se
lepas penyewa terdiri daripa
da pekerja kilarig berhampiran
berpindah, unit kosong makin
banyak dan kebanyakan peng
huni terdiri daripada penyewa?
katanya.

Sementara salah seorang
badan pengurusan bersama
(JMB), R Santhini Devi ber
kata, JMB mulai mengambil
alih pengurusan sekitar tahun
lepas melibatkan tujuk blok.

"Hampir 30 peratus unit
di sini kosong dan terbiar.
Ada antaranya dijadikan ru
mah sampah. Kita ada ambil
inisiatif tutup unit kosong ini
namun dirosakkan semula.

"Kesedaran penduduk
berkenaan bil penyelenggara
an juga masih rendah tapi se

jak JMB ambil alih tunggakan
bil air semakin kurang dari
pada RM50,000 kini tinggal
RM4,000 sajar katanya.

Katanya, pihak pangsapu
ri sambut baik campur tangan
kerajaan negeri melalui pe
nyaluran bantuan pengindah

an bagi pembersihan kawa
san di sini bagi membolehkan
unit kosong ini dipenuhi.

"Kalau ada agensi atau
sektor swasta mahupun in
stitusi pendidikan membuat
sewaan bagi dijadikan asra
ma baik juga.

"Bukan hanya boleh pe
nuh unit tapi hartanah di sini
juga semakin naik" katanya.

Sementara itu, Penyelaras
Dun Kuang, Salasiah Disa ber
kata, kawasan tersebut dilabel
bermasalah kerana masalah
unit kosong, vandalisme dan

pengurusan sampah yang
datangnya daripada sikap pen
duduk di kawasan itu sendiri.

"Permasalahan itu telah
di bawah pemerhatian keraja
an negeri yang sedang sedang
mempertimbangkan untuk
meluluskan dana RM164,000
bagi kos pembersihan dan baik
pulih kawasan itu.

"Kita berharap penduduk
meningkatkan kebersihan de
ngan tidak menjadikan unit
kosong sebagai rumah sam
pah sebaliknya membuang
nya di tempat disediakan bagi
mengelakkan menjadi tempat
pembiakan aedes.

"Pemilik unit juga diminta
bertanggung jawab dengan
unitmasingmasingsekurang
kurangnya memantaunya dan
jika tidak boleh menguruskan
nya dicadangkan untuk me
nyewa atau menjualnya supa
ya unit mereka tidak disalah
guna," katanya.

Salasiah (tengah) menunjukkan salah satu unit rumah kosong di pangsapuri berkenaan yang
dijadikan tempat longgokan sampah.
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Perlu bersikap terbuka.
SEPANG  "Kita harus mengambil si
kap terbuka. Setiap individu, setiap ke
lompok ada kekuatan masingmasing,"
kata Timbalan Presiden PKR, Datuk
Seri Mohamed Azmin All

Menurutnya, semua tidak patut
memperlekeh manamana pihak.

"Saya kira, kita gabungkan semua
kekuatan membentuk satu gagasan le
bih besar, itu matiamatnya" katanya.

Khamis lalu, Tan Sri Muhyiddin
Yassinmengesahkan akan menubuh
kan parti politik baharu, bersamasama
'Tun Dr Mahathir Mohamad dan
Datuk Seri Mukhriz Mahathir, serta
empat yang lain sebagai ahli jawatan
kuasa sementara parti itu.
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Lampu isyarat rosak
bukan punca nahas
SABAK BERN AM  Jabatan Kerja Raya
(JKR) menolak dakwaan lampu isyarat ro
sak di Jalan Sungai Panjang sebagai punca
kemalangan nyawa melibatkan seorang re
majapada20>goslalu.

Menurut kenyataan media JKR, ber
dasarkan laporan polis, kemalangan itu ber
punca daripada kegagalan pemandu me
ngawal kenderaan dan memasuki lorong
arahbertentangan.

"Kemalanganbukandisebabkankerosak
an lampu isyarat kerana jarak di antara loka
si kemalangan dengan lampu isyarat dalam
lingkungan dua kilometer!' katanya,

Dalam kenyataan itu turut menyebut,
terdapat dua lokasi lampu isyarat di Laluan
Persekutuan 005 (FT005) yang dilaporkan
rosak, iaitu di lampu isyarat Persimpangan
Jalan Parit 6 Sekinchan dan di Persimpangan
Jalan Sungai Panjang.

"Bagi lampu isyarat Jalan Parit 6
Sekinchan, kerosakan berlaku pada 26
Julai lalu dan telah dibaiki pada 3 Ogos lalu.
Kerosakan yang dikenalpastiadalah kerosak
an pada 'intelligent lamp control card'

"Bagi lampu isyarat di Jalan Sungai
Panjang pula, kerosakan berlaku pada
7 Julai lalu dah telah dibaiki pada 8 Julai lalu.

"Bagaimanapun, pada 19 Julai berikut
nya, lampu isyarat tersebut kembali rosak,"
katanya.

Jelas kenyataan itu, beberapa langkah te
lah berulang kali dilaksanakan untuk mem
baiki kerosakan dari 25 Julai hingga 4 Ogos
lalu

"Pemeriksaan mendalam pada 4 Ogos

lalu mendapati bahawa kerosakan berulang
yang berlaku berpunca daripada kerosak
an kabel utama bawah tanah jenis 19 core.
Pembaikan sementara telah dibuat secara
"bypass! Penggantian kabel tersebut akan
dilaksanakan pada masa terdekat!' katanya.

Kenyataan itu memberitahu, masalah
kerosakan lampu jalan sedia ada dilapor
kan akan selesai melalui perlaksanaan projek
naik taraflaluan FT005dari Tanjong Karang,
Selangor hingga ke Hutan Melintang,
Perak.

"Di dalam skop projek tersebut, seiain
kerja utama, kerja penyelen^araan jalan dan
lampu jalan juga dilaksanakan kontraktor
yangdilantik.

"Pemasangan lampu jalan dan lampu
simpang juga telah dimasukkan ke dalam
kontrak tersebut," katanya.

SinarHarian 5 Ogos lalu melaporkan,
Ahli Pariimen Sungai Besar, Budiman Mohd
Zohdi meminta penjelasan daripada JKR
berhubung status lampu jalan dan lampu
isyarat yang tidak berfungsi di Pariimen itu
hingga mengundang bafeya kepada peng
guna jalan raya.

Beliau berkata, terdapat banyak aduan
diterimanya daripada pendudukyangmen
dakwa kemudahan itu terabai hingga meng
undang beberapa kes kemalangan nyawa
termasuk mengorbankan nyawa seorang
remaja.

Budiman menjelaskan, keadaan itu sa
ngat berbahaya kepada pemandu yang tidak
biasa dengan FT005 dari Sabak Bernam ke
Tanjong Karang.
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Stadium hoki
berwajah baharu
KLANG  Stadium Hoki Pandamaranyang siap sepenuh
nya 3 April lalu bakal menjadi lokasi tumpuan peminat dan
pemain hoki dari dalam dan liar negara.

Yang Dipertua Majlis PerbandaranKIang(MPK),Datak
Mohamad Yasid Bidin berkata, stadium berkenaan ber
jaya memenuhi piawaian Persekutuan Hoki Antarabangsa
'Federation International Hockey' (HIF) sebagai stadium an
tarabangsa yang menelan belanja sebanyak RM3.8 juta.

Menurutnya, kewujudan stadium beikenaan diharap
memberi suntikan semangat kepada pembangunan sukan
di daerah ini dan menjadikan pasukan hoki Setangor antara
yang disegani di semua peringkat pertandingan sama ada
di dalam atau luar negara kelak.

"MPK merakamkan penghargaan kepada kerajaan ne
geri yang memberi peruntukan terhadap prqjek menaik ta
raf stadium ini yang dibina sejak 19&4 dan menjadi tumpu
an peminat sukan pada ketika itu.

"Inikalikeduastadiuminidinaiktarafselepas 1998 ke
tika Malaysia menjadi tuan rumah Sukan Komanwel dan
projek yang dijalankan melibatkan turfing padang hoki,
menggantikan interlocking dan perparitan, pagar, sprink
ler system dan beberapa kelengkapan lain kemudian pa
dang," katanya.

Mohamad Yaad menjelaskan, MPK sentiasa mdetak
kan pembangunan sukan sebagai agenda penting dalam
membentuk kesejahtsraan masyarakat setempat dan projek
menaik taraf kemudahan seperti ini sentiasa dipantau bagi
memastikan kualitinya terjamin dan selamat digunakaa
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Penguatkuasa MBPJ guna
motosikal berkuasa elektrik
PETALING JAYA  Sebanyak lima unit
motosikal berkuasa elektrik bakal diguna
kan kakitangan Majlis Bandaraya Petaling
Jaya (MBPJ) dalam tugasan penguatkuasa
an khususnya pelanggaran kesalahan lalu
lintas.

Pegawai Perhubungan Awam MBPJ,
Zainun Zakaria berkata, motosikal ini mam
pu mencecah kegunaan sehingga 100 kilo
meter selepas dicas penuh pada satusatu
masa.

Setainitukatanya,penggunaankendera
an itu dapat mengurangkan pelepasan gas
karbon monoksida dan mengawal ke

seimbangan ekosistem.
"Pihak MBPJ sentiasa komited memasti

kan aspek penjagaan alam sekitar dalam se
gala dasar atau poM yang diluluskan.

'Kami berharap perkara ini akan men
jadikan Bandaraya Petaling Jaya lebih ber
dayahuni dan disegani sejajar dengan mia
danvisi," katanya.

Beliau berkata, program perintis ini
mula dilaksanakan di lokasi rondaan dan
pemantauan di Pusat Bandar Seksyen 52,
Jalan Templer, Jalan Gasing, Jalan Selangor,
Jalan Persiaran Timur, Jalan Persiaran Barat
dan Seksyen 8.

Datuk Bandar Petaling Jay a, Mohd Azizi Mohd Zain (tiga, kiri) selepas pelancaran
motosikal berkuasa elektrik di Petaling Jaya, barubaru ini.
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Pasar awam dinaik taraf
RASA  Penghulu mukim Kuala
Kubu Bharu/Rasa, Airudin
Saranor meluahkan rasa gembira
* dan lega selepas aduan berhubung
kedaifan Pasar Awam Rasa yang
dibuat kepada Majlis Daerah Hulu
Selangor (MDHS) mendapat res
ponspositif

Menurutnya, pihak majlis
kini dalam proses membaik pu
lih dan menaik taraf pasar awam
berkenaan yang sebdum ini su
dah uzur dan sering dicemari na
jisburung.

"Kerja naik taraf sedang di
lakukan sejak Julai lalu dan majlis
mengambil inisiatif memasang si
ling bagi mengurangkan kadar ke

masukan burung ke dalam pasar
awam berkenaan.

"Pemasangan siling itujugadi
harap memberi keselesaan kepada
peniagayangberniaga dalam pasar
awam berkenaan.

"Kita juga harap dengan naik
tarafyang dibuat, burung tidaklagi
memasuki ruang pasar kerana tia
da lagi tempat atau ruang untuk
mereka hinggap di siling berkena
an," katanya.

Menurutnya, kerja baik pulih
akin mengambil masa beberapa
bulan dan penduduk dan peniaga
boleh kembali menggunakan pa
sar awam berkenaan dalam keada
anlebihselesa.

Kerja pemasangstn siling sedang dijalankan pihak MDHS.

Page 1 of 1

09 Aug 2016
Sinar Harian, Malaysia

Author: No author available • Section: Nasional • Page: 42 • Printed Size: 131.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 2,235.00
PR value: MYR 6,705.00 • Item ID: MY0026716906

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Malarvili
Placed Image

Malarvili
Typewriter
Sinar Harian-ms1

Malarvili
Typewriter



Malarvili
Placed Image

Malarvili
Placed Image

Malarvili
Placed Image



'Biar rakyat tentukan masa depan'
MB tegaskan BN bukan penentu kepada kemajuan negeri Selangor, sebaliknya terserah di tangan rakyat
■ AHMAD ISMADI ISMAIL

SEPANG  Rakyat di
Selangor yang menentukan
masa depan negeri ini, bu
kan Perdana Menteri, Datuk
Seri Najib Tun Razak atau
Timbalannya, Datuk Seri Dr
Ahmad Zahid Hamidi ser
ta pemimpin Umno," kata
Menteri Besar Selangor, Datuk
Seri Mohamed Azmin AIL

Mohamed Azmin ber

kata, beliau yakin rakyat di
Selangor sudah melihat bagai
mana kemajuan yang dicatat
kan oleh Pakatan Harapan di
negeri ini sejak 2008 hingga
hariini.

"Rakyat mahuhakmereka
dipertahankan, sebagai con
toh kita menyampaikan hak
milik tanah kepada rakyat ti
dak kira masa kerana ia adalah

hak rakyat, berbanding par
ti itu, apabila tiba pilihan raya

ada sahaja majlis penyerahan
hak milik tanah disampaikan

kepada rakyat! katanya pada
sidang media selepas majlis
Penyerahan Pemilikan Tanah,
di sini semalam

Dalam perkembangan
sama, seramai 24 penduduk di
Desa Timah Langat Dengkil,
di sini menerima hak mi
lik tanah yang disampaikan
Mohamed Azmin.

Beliau berkata, penyerah
an pemilikan tanah kepada
rakyat adalah sebahagian da
ripada usaha kerajaan negeri
untukmeneruskan agenda pe
duli rakyat dan mempeikukuh
kuasa ekonomi rakyat

"Selaras dengan agenda
Smart Selangor, kerajaan ne
geri memperkenalkan Skim
Pemilikan Tanah Kerajaan
sejak 2011 untuk tujuan ke
diaman kepada indMdu.

"Berdasarkan dasar yang
peduli rakyat inilah, kerajaan

negeri membantu 24 pen
duduk Desa Timah Langat
menyelesaikan isu pembayar
an premium!' katanya.

Mohamed Azmin ber
kata, penyelesaian isu ini sekali
bgus membuktikan kerajaan
negeri sentiasa melaksanakan
dasar pembangunan negeri
berlandaskan felsafeh keadilan
dan ihsan serta mengutama
kan kepentingan rakyat

"Para penerima pemilik
an tanah ini diingatkan supa
ya menjaga anugerah khaza
nah aset ini dengan baik dan
bijaksana demi masa depan
keluarga serta tidak sesekali
mengambil langkah untuk
meraih keuntungan dalam
masa yang singkat" katanya.

Sementara itu, seorang
penerima pemilikan tanah,
Abu Saman Mat Akit, 75, ber
kata, dia telah menunggu 30
tahun untuk mendapat hak

pemilikan tanah
"Saya tidak boleh me

ngambarkan perasaan pada
ketika ini apabila memper
oleh hak milik tanah kerana
sudah sekian lama, saya se
keluarga menanti untuk men
dapatkan hak memiliki tanah!'
katanya.

Tanah di Desa Timah
Langat merupakan tanah ke
rajaan yang diluluskan me
lalui Sijil Melombong kepada
sebuah syarikat pada tahun
1980an bagi tujuan me
lombong bijih timah.

Apabila tempoh pajakan
melombong syarikat berkena
an tamat pada 2000, pekerja
Lombong Timah Langat yang
mendiamikuarters mengalami
permasalahan penempatan
kerana ketiadaaan pemilikan
geran tanah atau hakmilik ke
rana tidak mampu menjelas
kan premium tanah

I

Antara penduduk yang menerima hak milik tanah bergambar bersama Mohamed Azmin (duduk,
empat kiri).
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Sinar baharu air Selangor
SEPANG  Projek Loji Rawatan Air Semenyih
2 yang memulakan kerjakerjanya di Jenderam
Hilirdijangkamampu menyalurkan 100 juta liter
air sehari bagi menampung keperluan 100,000
pengguna di kawasan Semenyih.

Menteri Besar, Datuk Seri Mohamed Azmin
Ali berkata, pembinaan loji itu antara Agenda
Membangun Smart Selangor dengan kemudah
an infrastruktur yang holistik dan mampan ser
ta memastikan industri perkhidmatan air yang
lebih efisien buat pengguna.

" Walaupun ia tanggungjawab kerajaan per
sekutuan tetapi jika ada kerjasama baik antara
kerajaan negeri dan kerajaan persekutuan, kita
sedia untuk menggunakan rizab demi pem
bangunan rakyat.

"Ini langkah proaktif untuk menghadapi
perubahan global dan peningkatan penduduk
yang meningkatkan permintaan penggunaan
air" katanya.

Menurutnya, Loji Rawatan Air Semenyih

2 dibina dengan kos RM180 juta melalui per
untukan Belanjawan 2016 bagi melaksanakan
sumber air baru sementara menantikan Projek
Langat 2 siap sepenuhnya, pada tahun 2019.

"Bagi memastikan sumber bekalan air te
rawat mencukupi untuk rakyat di Selangor,
Putrajaya dan Kuala Lumpur, kerajaan nege
ri telah mengambil langkah drastik memper
untukkan pembiayaan sebanyak RM778 juta
melalui Belanjawan 2016 bagi melaksanakan
pembangunan sumber air baharu," katanya.

Menurutnya, selain Semenyih, sumber air
projek Loji Rawatan Air Semenyih 2 juga mem
bekalkan air ke kawasan Beranang, sebahagi
an kawasan Hulu Langat dan pembangunan
baru di sepanjang Lebuhraya KajangSeremban
(Lekas).

"Kerajaan negeri juga dalam proses pem
binaan loji rawatan air Labohan Dagang, Kuala
Langat dengan kapasiti 400 juta liter air seharC
katanya.

Mohamed Azmin (tiga, kanan) melihat kawasan tapak projek Loji Rawatan Air Semenyih 2.
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Gesa siasat Azwan Bro
KUALA LUMPUR  Polis
Diraja Malaysia (PDRM) di
gesa menyiasat Naib Ketua
Pemuda Umno, Khairul
Azwan Harun susulan lapor
an polis yang dibuatnya ter
hadap tiga Tan SrL

Seorangpeguamyangjuga
aktivis DAP, Zulhazmi Shariff
berkata, Khairul Azwan periu
disiasat di bawah Seksyen 182,
Seksyen 194 dan Seksyen 499
Kanun Keseksaan serta Akta
Hasutan.

"Saya minta agar polis sia
sat Khairul Azwan di bawah
peruntukan Seksyen 182 ke
rana membuat laporan palsu,
Seksyen 194 kerana mengada
adakan keterangan palsu dan
Seksyen 499 atas fitnah jena
yah terhadap tiga bekas pe
gawai kerajaan.

"Khairul Azwan juga
periu disiasat di bawah Akta
Hasutan kerana jelas meng
hasut orang ramai untuk tidak
mempercayai tiga penama.
Malah, dia juga menimbul
kan prejudis dan sangsi ter
hadap agensi awam seperti
Bank Negara, Suruhanjaya
Pencegahan Rasuah Malaysia
(SPRM) dan labatan Peguam
Negara serta menimbulkan

kegelisahan orang ramai ten
tang tuduhan kononnya tiga
betes pegawai kerajaan ter
libat konspirasi mengguling
kan perdana menteri dan
Kerajaan Malaysia," katanya
dalam sidang media selepas
membuat laporan polis ter
hadap Khairul Azwan di Ibu
Pejabat Polis Dang Wangi, di
sini, semalam.

Zulhazmi turut ditemani
Ahli Parlimen Segambut,
Lim Lip Eng dan bekas Exco
Selangor, Ronnie Liu Han
Khiew.

Menurutnya, kenyata

an Ketua Polis Negara, Tan
Sri Khalid Abu Bakar baha
wa Khairul Azwan membuat
laporan polis berdasarkan
andaian jelas menunjukkan
laporan itu palsu.

"Sepatutnya polis boleh
ambil tindakan serta merta ke
rana Khairul Azwan membuat
laporan palsu. Tetapi kenapa
Khalid lata polis hanya beri
nasihat?

"Ini satu perkembangan
yang tidak baik kerana mem
buat laporan palsu adalahber
tentangan dengan undangun
dangr katanya.

Dari kiri: Lip Eng, Zulhazmi dan Ronnie Liu menunjukkan
laporan polis yang dibuat, semalam.
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Rosman Sivasundaram letak jawatan
SETIAUSAHA Agung dan
Bendahari Persatuan Bola
Sepak Selangor (FAS) me
lepaskan jawatan dalam pen
tadbiran badan induk bola se
pak negeri itu, semalam.

Keputusan mengejut
itu dibuat susulan tindak
an presidennya, Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali yang
mahu menyusun semula or
ganisasi itu,
Menurut Rosman

Mohd Ibrahim dan Datuk S
Sivasundaram menerusi satu

kenyataan bersama berkata,
mereka menyokong penuh
hasrat itu berharap perubah
an dapat dilaksanakan dengan
berkesan.

"Setelah lebih 20 tahun
berkecimpung dalam bola se
pak tempatan, isu seperti pen
jenamaan semula dan pen
swastaan adalah sesuatu yang
mesti dilakukan lebihlebih lagi
sebagai sebuah pasukan yang
mempunyai sejarah gemilang
seperti Selangor.

"Justeru itu kami sela

ku Setiausaha Agung dan
Bendahari FAS sedia undur
diri bagi memastikan kelancar
an proses transformasi seperti
dihasratkan oleh presidea

"Kami juga sedia lepas
kan jawatan dan sementara
itu kami akan ambil cuti ser
tamerta bagi tujuan menjaya
kan proses transformasi ini,"
kata mereka.

Sementara itu, Azmin me
nerusi kenyataan media juga
mengesahkan menerima surat
peletakan jawatan tersebut.
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MAS tamat kontrak Zainal selepas menilai keseluruhan prestasi Red Giants
.keputusanyangdiambiloleirnereka. j

"FAS mengucapkan terima kasih ke
pada Rosman dan Sivasundaram atas
khidmat dan sumbangan meieka terhadap
pakembangan bola sepak negeri Selangoif,
katenya, ;rf|

Bdiau berkata, FAS sedarg merencaMffl
lan^ahlarigkah yang proaktif untuk mass
ngekalkan kegemilangan sukan bola sepaMm
negeri Sdangor termasukfetoenswastalB
an pasukan dan programjKnbangun f,
an komprehensif yang akati dibincang
kandalamMesyuaiatAhHJawatankuasa ;
EksekutifFASminggudepan.

"SayamemberijaminanbahawaFAS
akanterusmelaluiprasesreforrnasisukan ;
bersesuaian dengan aspirasi penyokong
yang senantiasa memberi dorongan dan
sokongankepadapasukanbolasepakne
geriTkatanya.

AirSemenyih2diKampungJenderamHilir,
disinisemalam.

Beliauberkata,iabukansoaIperuntukan,
tetapisoalbudaya,sikapsertasemuaperkara
periudiambilkira.

"Sebabitukeputusaninidibuatberdasar
kanmeritrkatanya.

FAS membuatkeputusan menamatkan
serta merta kontrak Zainal susulan presta
si hambar yang ditunjukkan pasukan ber
kenaan dalam beberapa periawanan se
belumini.

Sementara itu, Azmin berkata, selain
Zainal, beliau telah menerima tawaran pe
letakanjawatandaripadaSeJiausahaAgung
FAS, Rosman Mohd Ibrahim dan Bendahari
FAS, Datuk S Sivasundaram.

"Saya telah berbincang dengan Amirudin
Shari(pengurus pasukan) berhubung perka
ra ini dan berpendapat untuk menghormati

|i AHMAD ISMAWISKUIl

TINDAKAN Persatuan Bola Sepak
Selangor (FAS) menamatkan kontrak ju
rulatih Zainal Abidin Hassan adalah ber

[fctksarkan merit.
mr Presiden FAS, Datuk Sen Mohamed
KAzmin AJi bedcata, tmdakan itu diambil se
lf lepas menilai keseluruhan aspek dan prestasi
The Red Giants. ' ,

"Saya selaku Preaden FAS akanmeng
ambil tindakan sewajamya sebagai lang
kah awal,beberapa lagipengumumanakan
dibuat

"Saya tidakmengatakan pasukan ini me
rudum, tetapi saya harus melakukan per
kara proaktif supaya prestasi pasukan ini
dapat dipertahankanr katanya pada adang
media selepas merasmikan Majlis Pecah
Tanah Projek Pembangunan Loji Rawatan
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Semenyih 2 water plant project
to cater to 100,000 users
DENCKIL: The Sejnenyih 2 Water
Treatment Plant in Jenderam Hllir
here is set to meet the demands of
100,000 users.
Once completed and operational,

the plant will cater to those in Se
menyih, Beranang and parts of Hulu
Langat, as well as the new devel
opments along the KajangSerem
ban Highway (Lekas).
Selangor Menteri Besar Datuk Seri

Azmin Ali said the plant, built at a
cost of RM180 million, had the ca
pacity to produce 100 million litres
per day (mid) of treated water.
"This is one way to ensure con

tinuous supply of water to the peo
ple without any disruption or crisis
as a result of the delay of the Langat
2 Water Treatment Plant.
"Thirty to 40 per cent of Langat 2

has been completed, but the state
government is merely a facilitator to

the approval for the developmental
order, as it is a Federal Government
project.
"For the Semenyih 2 plant, the

state Economic Planning
Committee (Upen) will
monitor its progress to
ensure adherence to en
gineering integrity and
safety," he said after the
Semenyih 2 ground
breaking at the project site
yesterday. 
The plant is in line with

efforts to boost water sup
ply reserves up to 15 per
cent, as part of the long
term water demand plan
ning.
Water reserve is at a low level of

four per cent while raw water re
sources are becoming scarce.
The development of the plant

would play a key role to ensure
quantity and quality supply of raw
and treated water, he said.
The plant is a quick fix to address

the rising demand for
treated water, while wait
ing for the completion of
the Langat 2 project,
which is scheduled to be
operational in 2019.

 It was reported that the
state would build two wa
ter treatment plants to en
sure there was enough
supply in view of the delay
of the Langat 2 water
treatment plant project.
Azmin had said the two

plants, costing RM800 million — Se
menyih 2 and Labohan Dagang,
Kuala Langat — would be built to
meet water supply demand between
next year and 2019.
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0 FOOTBALL

Durakovic to return?
CANDIDATE: Former coach favourite to take over from Zainal

AJITPAL SINCH

ajitpalsingh(0>nst.com.my
MEHMET Durakovic could

make a sensational return
as the Australian, along

with former Kedah assistant coach
Ramon Marcote and Englishman
Ashley Westwood, have been short
listed for the Selangor coaching job
following the sacking of Zainal
Abidin Hassan.
However, the football fraternity

was rocked by the resignations of FA
of Selangor (FAS) secretary Rosman
Mohd Ibrahim and treasurer Datuk
S. Sivasundram yesterday, a day af
ter Zainal's removal, for the team's
poor form this season.
In a press statement by FAS yes

terday, their president, Datuk Seri
Azmin Ali thanked both the officials
for their services to the association
and that their replacements will
likely be announced at an exco
meeting next week.

Rosman had replaced Datuk
Hamidin Mohd Amin as FAS secre
tary in 2013 while Sivasundram
served as treasurer since 1997. Siva
sundram, however, is still an elected
executive committee member of FAS
and the FA of the Malaysia (FAM).
"We have decided to take indefinite

leave from our duties so that FAS can
begin their proactive measures to
wards privatisation and also to take the

club to new heights," said Rosman and
Sivasundram in a joint statement
Azmin had demanded swift

changes after the 10 loss to Kedah at
Darulaman Stadium last weekend
and instructed team manager
Amirudin Shari to take action.
FAS, however, are tightlipped

whether Rosman and Sivasun
dram's resignations had something
to do with the team's poor perfor
mance.

Azmin, however, failed to make
changes to the team's management
setup. Amirudin and his assistant
manager Noor Hisham Mohd Gh

outh should be told to step down as
the duo are also accountable for the
recent poor results.
Timesport was unable to get fur

ther clarification from Amirudin via
phone calls and text messages as he
claimed he was in a meeting.
FAS have been making strange de

cisions, replacing Durakovic with
Zainal despite the Australian guid
ing them to the Malaysia Cup title
last season.
Although competition rules state

that each team can register a max
imum of 30 players, Selangor had
only 24 players.
Five players from Young Tigers B

reported to Selangor before the start
of the season but instead they were

released to other clubs for unknown
reasons.

It was a dumbfounding move as
Selangor were also involved in the

AFC Cup apart from the Super
League, Malaysia Cup and FA Cup.
They had a chance to reinforce the

team in the midseason transfer win
dow, which ended last month, but
instead they released defender Azrif
Nasrulhaq to Darul Ta'zim and
dropped Australian Robert Cornth
waite. Selangor only signed Italian
born Ugo Ukah.
Zainal was a victim of circum

stances as he had no options in the
team due to the growing list of in
juries.
Amirudin should enlighten the fans

and the media over the decisions as he
was involved in making them.
Marcote is now Selangor's main

target but the Spaniard is tied down
with other commitments in Madrid
while Durakovic and former feen
galuru coach Westwood are willing
to join any time as they are jobless.
FAS are keen in Marcote as he had

guided Kedah to the Malaysia Cup
final last season when head coach
Tan Cheng Hoe was completing his
coaching licence in China.
The other options are former na

tional coaches K. Rajagobal and B.
Sathinathan.

Page 1 of 1

09 Aug 2016
New Straits Times, Malaysia

Author: Ajitpal Singh • Section: Sport • Page: 32 • Printed Size: 211.00cm² • Market: KL
Country: Malaysia • Photo: Black/white • Ad Value: MYR 3,816.00
PR value: MYR 11,448.00 • Item ID: MY0026717437

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Azmin says 2 water dams to offset
delay of Langat 2 construction
Selangor MB says
RM800m set aside
for construction of
the 2 water dams
in Semenyih and
Kuala Langat
by R KAMALAVACINI
THE Selangor state government
is spearheading the construc
tion of two water dams to com

pensate for the delay that is cur
rently being faced by the Langat
II water treatment plant.
Selangor Mentri Besar (MB)

Datuk Seri Mohamed Azmin
Ali said the state has set aside
RM800 million from its coffers
for the construction, of which
RM180 million will be chan

nelled to build the Semenyih 2
water treatment plant.
"We need to take some pro

active measures to avoid any
major water disruption in the
coming years due to the
delayed completion of the Lan
gat II treatment plant.
"Langat II is supposed to be

completed by the end of 2017.
However, it is delayed to 2019
due to various reasons includ

ing land issues — which have

been sorted out," Mohamed
Azmin told the press after the
groundbreaking ceremony of
the Semenyih 2 water treatment
plant in Dengkil, Selangor.
The Semenyih 2 has the

capacity of treating 100 million
litres per day (mid). The other
treatment plant is Labohan
Dagang in Kuala Langat, with
a capacity of 400 mid.
"We are using additional

fund from the state's coffers to

build the two water treatment

plants," Mohamed Azmin said.
Mohamed Azmin said the

Langat II water treatment plant
is now 40% ready, with most
approvals from the Selangor
state government already
secured by the developer.
He added that the state gov

ernment is doing its best to
facilitate the project meeting its
targeted date of completion,

which is in the middle of 2019.

The state government now
controls more than 80 develop
ment orders and land acquisi
tion approvals that are needed
for the construction of Langat
II. located at Hulu Langat, the
Largat II treatment plant is
expected to supply 1,130 mid of
treated water up to 2025, upon
its completion.
Earlier in May, it was

reported that the Selangor
stale government had issued

all the necessary approvals for
the construction of Langat II.
However, a few more

approvals were pending at the
Kajang Municipal Council and
the forestry authorities.
"Except for a couple more

(approvals) under the Kajang
Municipal Council, most of the
requirements had been met.
The implementation commit

tee comprising my officers and
the Selangor government
officers are continuously
addressing the issues.
"The line (pipe) has to pass

through a forest reserve,
which is also still under dis

cussion. Most of the required
permit had been given as per
what was promised (by the
Selangor state government),"
Energy, Green Technology
and Water Minister Datuk Seri

Dr Maximus Johnity Ongkili
said in a recent report.
On the total number of deve

lopment orders issued by the
state government for the Langat
II project, Mohamed Azmin
said that he doesn't have the
numbers.
"...But we have issued all the

crucial approvals for the devel
opers to move on with the con
struction works," he added.
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Mohamed Azmin (right) at the groundbreaking ceremony yesterday. The Semenyit 2 has the capacity of treating
100 mid while the Labohan Dagang plant has a capacity of 400 mid

Bernama
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RM180 mil
water project
launched
> Treatment plant essential to ensure
good quality supply, says Azmin
BY ADRIAN PHUNG

newsdesk@thesundaily.com
SEMENYIH: The Semenyih 2 Water
Treatment Plant costing RM180
million will be able to supply 100
million litres of treated water a day
to some 100,000 consumers once it
is fully operational

Selangor Mentri Besar Datuk
Serf Mohamed Azmin Ali said the
construction of the plant is one of
the measures undertaken to
increase raw water supply in the
state pending the construction of
the Langat 2 water treatment plant
which is expected to be completed
by 2019 instead of 2017.

"The construction of this
treatment plant is very significant
as it would ensure sufficient supply
of raw water and treated water to
meet the demand for good quality
water," he said at the ground
breaking ceremony of the plant
yesterday.

Azmin also said the Labohan

Dagang water treatment plant in
Kuala Langat would be able to

provide 400 million litres of water
a day once it is fully operational in
2018.

"It is a daunting task to provide
sufficient treated water in Selangor
due to the growing population in
both the Klang Valley and
Selangor.

"To ensure there is adequate
supply of treated water, the state
government has to undertake the
drastic step of allocating some
RM800 million through the state's
Budget 2016 to develop new water
resources. It is through this
continuous effort that we hope to
increase the reserve water supply
to 15% as the current reserve stands
at 4%," he said.

At another event later, Azmin
handed over the land ownership
notice to some 24 Desa Timah
Langat residents who had waited
for almost 40 years to own the land
they are staying on.
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Celebrating the natives
To mark International Day of the World's Indigenous Peoples, StarMetro speaks
to two orang asli communities in Selangor. >2&3

Getting to know
indigenous M'sians
Glimpse into the lives of Selangor^s two main orang asli groups

story by
VINCENT TAN

vincent.tan@thestar.com.my

ALTHOUGH peninsular Malaysia
officially has 18 indigenous commu

nities, they constitute only about
0.6% of our national population.
According to the nongovernmen

tal organisation, Centre for Orang
Asli Concerns (COAC), orang asli
number around 178,197 as of 2010.
With Aug 9 designated as

"International Day of the World's
Indigenous Peoples" by the United
Nations, StarMetro gives a glimpse
into the lives of our orang asli com

munities in the Klang Valley.
In Selangor, state Tourism,

Consumer Affairs and Environment
Committee chairman Elizabeth
Wong's office estimates that the
orang asli population stands at
19,761, based on Orang Asli
Development Department figures.
Selangor has 74 orang asli villages,

with COAC listing six of those as
"urban" and the rest as "fringe,"
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based on data from 13 years ago.
The two main orang asli ethnicities

in Selangor are the Temuan and the
smaller group of Mah Meri.

Temuan

Spread out over Selangor, Pahang,
Negri Sembilan and even Malacca,
the Temuan is the larger of the two
orang asli groups in Selangor.
Classified as "ProtoMalays" by the

Orang Asli Development Department,
the Temuan language is closely relat
ed to Bahasa Malaysia, although
there are regional and local differ
ences.

"For example the word lesap (dis
appear), we call it 'hap' in Sepang, 
Kuala Langat and even Negri
Sembilan, while those in the Hulu
Langat areas say 'nyiak," said
Kampung Orang Asli Bukit Dugang
village committee member, Ham
Senin.
Similarly, the word "awalc" (you)

becomes "o'ong' (Sepang, Kuala
Langat and Banting), or "ajih" and
"igun" in the Hulu Langat and Hulu
Selangor side.
Living just off Persiaran Putrajaya

 near the Negri Sembilan border 
Bukit Dugang resident Nuar anak
Pah, 56, remembers a time when it
was forest and bushes all the way
from Jeram Hilir.
"No one would go out from the

village unless there was a big event
such as a wedding or a funeral, or
when we had to buy items like salt
and other basic necessities," he
added.
Although the forests are disappear

ing to development, people like Ham,
Nuar and Kampung Orang Asli Bukit
Dugang villager Muhd Haikal say
they still want to pass on their tradi
tional knowledge, especially regard
ing the forest.
"Orang asli dengan hutan, tak boleh

dipisah," said Muhd Haikal, adding
that although the community mem
bers had day jobs, the forest was a
"filter" to get away from the modern
world and its pressures.
"We sometimes bring our children

along when trekking or hunting, to
teach them about the trees, its uses
and which ones to avoid," said
Haikal and Ilam.
Although some Temuans have con

verted to Islam or Christianity, others
continue to practise their traditional
faith worshipping "moyang," which
encompasses ancestral spirits and
guardians in nature.
Traditional way of life aside, they

all agree that formal education is
important.
"We need to keep up with the

times and use information to protect
our lands.

"So the challenge is about holding
on to our traditions and natural
knowledge while keeping up with the
world at large too, so that we do not
end up wandering, with no base,"
said Ham.

Mah Meri

By contrast, the Mah Meri  a sub
group of the larger Senoi ethnicity 
are mainly concentrated along
Selangor's coastline and islands in
the Straits of Malacca.
Perat anak Dolah has been tok

batin (chief) of Kampung Orang Asli
Pulau Banting for nearly 30 years,
and proudly recites the names of all
the Mah Meri villages from Sungai
Pelek in the Sepang district up to
Bagan Hailam and Pulau Ketam.
"We still have our adat," he happi

ly said, explaining how burial tracLi:
tions for Mah Meri would start with
lighting "koomuyan" (a term loaned
from the Malay word for incense)
and oil lamps, to offering food and
drink to the deceased before burial.
After a week or 100 days after the

burial, the tok batin gathers all the
deceased's belongings and calls the
remaining family to distribute the
possessions.
Although wooden masks and carv

ings are often identified with the
Mah Meri, Perat said the practice of
maskcarving was actually limited to
the Carey islanders.
Sahudin anak Haya, 62, the fifth

from a line of Mah Meri chiefs,
recalled days during the Communist
Emergency.
"I remember a British armoured

car rolling into our village and after
that, we had local soldiers stationed
nearby.
"I ferried them across the river to

continue their patrols, charging them
20sen per person.
"This was when a cup of tea cost

the same amount while roti canai
was 15sen then," he laughed.
Faridah binti Rade, 56, recalled

going into the forests with her
mother to collect ferns and other

edible plants.
"The forest can provide almost

everything, and it was easy for us
to pick up knowledge then.
"We would go into the forest

whenever we were free after
school," she said.

Pressures of leadership
Being the village head is a heavy

responsibility for the current gener
ation, as their responsibilities have
changed with advancing develop
ment.

"Back then, the tok batin's role
was different, especially for villag

es m the interior," said Aboi anak
Budi, 62, chief of the Temuan vil
lage of Kampung Kelingsing,
Sepang.
"We governed land use, such as

allotting a newly married man an
area for his new household, then it
was up to him to make the land
productive," said Aboi.
These days, he and Perat have to

worry about other issues such as
land encroachment and securing
grants for their villagers' land to
protect it against developers and
individuals.
"Sepang is fast developing, with

many development projects com
ing up around the village so we are
starting to feel 'hemmed in'.
"Even though Kampung

Kelingsing, Kampung Jambu and
Bakok are already gazetted, we
have yet to receive the official let
ters, and this causes sleepless
nights for the tok batin," Aboi
added.

Outside assistance
Back in 2011, it was announced

that Selangor was pursuing a com
munitymapping initiative to help
mark the orang asli settlements.
This, in turn, will help in secur

ing gazettement against developers
seeking to acquire the land.
Wong said the mapping initiative

was ongoing, with an additional 20
villages identified.
"Each time we complete map

ping an area, we hand it over to
the Land and District Offices for
them to conduct a detailed survey,"
she explained.
The offices would suggest their

qualified surveyors to the Selangor
Orang Asli Taskforce, a working
group under Wong's office which
would appoint them.
Detailed surveys are then sent to

the Land Office and Land and
Mining Office for final checks
before gazettement.
COAC coordinator Dr Colin

Nicholas said the move was good
because the indigenous people
could better secure their right to
use their lands.

"They should broaden the gazet
ted areas and issue the grants fast
er," he said.
He said it was a positive step in

collaboration between the indige
nous community and the Selangor
government, adding that it should
be emulated in other states here.
Dr Nicholas pointed out that the

land title issue was not the only
reason for their lack of develop
ment.

'There was a draft for the Orang
Asli Land Reservations Enactment
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for the Selangor legislature to
debate, where its passing would
have helped secure orang asli land
rights and help resolve land con
flicts.

"It got pushed to the backburner
three years ago, it is hightime the
state legislature revisited the bill to

help Selangor's indigenous groups,"
he said.
"And despite Selangor being a

developed state, there are orang
asli settlements in urban areas
without running water or electrici
ty supply," said Dr Nicholas, citing
the example of the Ulu Kemensah
settlement.

Facts at

a glance
TEMUAN
• Numbers: 30,000 in penin
sular Malaysia.
• Spread out in the states of
Malacca, Negri Sembilan,
Pahang, Selangor and Johor.
• Classed as "ProtoMalays" by
the Orang Asli Development
Department flakoa), related
groups include Jakun, Orang
Kanaq, Orang Kuala, Orang
Seletar and Semelai.
• Their language, Bahasak
Temuan (also called Benua
Niap), is closely related to
Bahasa Malaysia and part of
the larger Malayan language
family.
• Main economic activity:
Previously, main focus was
agriculture, including rice plant
ing and harvesting forest pro
duce. These days, many adults
and youths venture out of the
villages to work.

MAH MERI
• Numbers: between 3,000
and 4,000 in peninsular
Malaysia.
• Concentrated mainly along
the Selangor coastline, from
Sungai Pelek to Pulau Ketam
and Carey Island, off Port
Klang.
• Classed as part of the larger
"Senoi" group byjakoa, togeth
er with Che Wong, Jah Hut,
Semai, Semaq, Beri and
Temiar.

• Has their own language
called "Besisi" and is part of the
Sememlaic subbranch of Aslian
languages.
• Main economic activity:
Living along the coastline,
some still ply their trade as
fishermen, others are involved
in tourism and handicraft,
while some work in the main
stream economy.
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Mera Samadd (left) and Masara Pam (right) take a breather at a traditional Temuan
House erected in the Shah Alam Botanical gardens.
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For Aboi, a headman's worries these
days still revolve around land matters,
especially protecting whatever reserve
they have now from encroaching
development and totally losing their
way of life in the process.

The Mah Meri people are well known for their spirit wood carvings, painstakingly
carved by hand and polished to a nice finish.

Communal feasting at the Temuan village of Kampung Kelingsing in the runup to the International Day of the World's Indigenous Peoples.
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Soil erosion below road cause for concern
A HOLE in the road in SS25
Taman Mayang, Petaling Jaya,
which has been increasing in
size over the past year, is worrying
residents that it may extend to a
bridge nearby and affect its struc
ture.

The gap in Jalan SS25/29 is locat
ed at one end of the bridge across
Sungai Kayu Ara.
The bridge connects the neigh

bourhood to the Damansara
Puchong Highway (LDP).
While the hole is about as wide

as the average traffic cone, roughly
30cm in diameter, a closer look
revealed that the soil beneath the
road's thin surface had completely
eroded.
Although the hole has not

obstructed outgoing traffic, the resi
dents association has taken it upon
itself to cordon off the area sur
rounding the gap with caution tape
and traffic cones.
Former SS25 Taman Mayang

Rukun Tetangga (RT) chairman
Chan Chow Wang, 70, said the hole
had been there for more than a
year.
He said the guardhouse that

used to be on that part of the
road, was demolished and rebuilt
on the opposite side about a

month ago when the gap started
getting bigger.
"This is an old area, and no

maintenance is carried out here,"
said Chan.
He said the Petaling Jaya City

Council (MBPJ) should have
carried out embankment works
long ago instead of allowing the sit

uation to deteriorate.
Another resident, Yap Cheng

Kiat, 77, said officials from Petaling
Jaya City Council (MBPJ) visited the
area twice in recent weeks.ro assess
the situation but the RT had not
received any answer from the
council on how they plan to fix the
problem.

For the safety of motorists and pedestrians, the SS25 Taman Mayang Rukun Tetangga committee has cordoned off the
area surrounding the hole. The guardhouse that used to be on that side of the road had to be demolished and rebuilt on
the opposite side.

"Residents are not happy about
it. It is like a ticking timebomb,
waiting for the whole bridge to col
lapse."
"We are lucky there has been no

rain these last few days, otherwise
it may get worse," said Yap.
MBPJ could not be reached for

comments.
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Plans for better infrastructure in Klang's Little India
He also suggested that a mul

tilevel carpark be built at the cur
rent parking area across St
Barnabas Church in Jalan Dato
Hamzah.
"The basement can serve as a

retention pond to prevent flash
floods, the ground floor becomes a
trading area, the first to fourth
floors are carparks while the top
floor can be an openair cafe.
"We cannot have it only as a

multilevel carpark as we need to
create movement of people for
safety and economic purposes.
"I suggest that the ground

floor trading area and cafe be des
ignated for Indian youths to start

A MULTILEVEL carpark and wider
walkways are among plans pro
posed to spruce up Wang's Little
India business enclave.

The ideas are mainly to reduce
traffic congestion and prevent flash
floods in the busy area.
Present at the meeting were rep

resentatives from the Entrepre
neurs' Association of Little India,
Selangor Gerakan vicepresident
Datuk A. Kohilan Pillay, who repre
sented the Federal Government,
and traders.
Kohilan said wider walkways

with bollards would make it safer

for pedestrians and prevent hap
hazard parking on the roadside.

businesses," he said.
Kohilan also advised the associa

tion to ensure that people living in
the area gave their views when col
lecting data for the proposed plans.
Kuala Lumpur and Selangor

Indian Chamber of Commerce and
Industry former president Madhu
Sudan Nair said as a pilot project,
it would be good to have two free
buses on weekends plying the
route hourly to and from Jalan
Mengkuang, Taman Setia, Taman
Melawis and Taman Chi Liung.
"Ours is an ageing population

and most of the people I talk to
want better connectivity via free
bus service," he said.

Entrepreneurs Association of
Little India president N.P. Raman
said plans for the refurbishment of
Little India would provide Wang
Municipal Council, the state gov
ernment and Federal Government
greater understanding of the infra
structure needed.
Sri Rasi Silks director K.S.

Maniam said the focus must be to

increase pedestrian traffic with
covered walkways in Jalan Tengku
Kelana.
Yashree Store Sdn Bhd managing

director Charles Manikam said
Little India must be aesthetically
enhanced by creating murals to
liven up dull surfaces.
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He also suggested that a multi-level carpark be built at the current parking area across St Barnabas Church in
Jalan Dato Hamzah. "The basement can serve as a retention pond to prevent flash floods, the ground floor
becomes a trading area, the first to fourth floors are carparks while the top floor can be an open-air cafe.



Gunalan up to the task
Selangor caretaker positive he'll find the right mix for Pahang tie
By ERIC SAMUEL

PETALING JAYA: Injuries to key
players and the team's loss of form
are the two main problems that
Selangor caretaker coach K.
Gunalan will have to deal with as
he takes charge of his first game 
against Pahang in Group B of the
Malaysia Cup  at the Shah Alam
Stadium today.
The former international has

been put in the hot seat after the
Football Association of Selangor
(FAS) sacked head coach Zainal
Abidin Hassan on Sunday following
the Red Giants' third straight defeat
in the Super League  going down
10 to Kedah in Alor Setar on
Saturday.
And Gunalan is clearly up for the

task.

"Many of our key players are
nursing injuries ... I won't know for
sure who will be available for the
game until we conduct a late fitness
test. But I will take it as a challenge
to get the right mix for the match,"
said Gunalan yesterday.
Among those on the crock list are

Argentine striker Mauro Olivi, mid
fielder Mohd Hafiz Kamal and
defenders Mohd Raimi Mohd Noor
and Razman Roslan.
Zainal, who led Pahang to back

toback Malaysia Cup titles in 2013
and 2014, came under fire follow
ing Selangor's inconsistent form in
the Super League.
The Red Giants are also strug

gling in the Malaysia Cup campaign,
having collected just four points
from three matches in Group B
The only consolation for Gunalan

Tough luck: Selangor striker Mauro Olivi (left) is among the players on the crock list ahead of their Malaysia Cup Group B
match against Pahang todav.

Bengaluru coach; and Spaniard
Ramon Pequeno, who was an assis
tant coach with Kedah last season.
The FAS have also accepted the

resignation of secretary Rosman
Ibrahim and longserving treasurer
Datuk S. Sivasundaram.

is that Indonesian winger Andik.
Vermansyah is set to return after a
threeweek layoff. The nippy wing
er has been out with a hamstring
injury since July 16.
The FAS, who have identified

three candidates to replace Zainal,

are expected to announce then
pick after the exco meeting next
week.
The three are Australian Mehmet

Durakovic, who guided Selangor to
their 33rd Malaysia Cup title last
year; Ashley Westwood, a former
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PETALING JAYA: Injuries to key players and the team's loss of form are the two main problems that Selangor
caretaker coach K. Gunalan will have to deal with as he takes charge of his first game against Pahang in Group
B of the Malaysia Cup - at the Shah Alam Stadium today.



Developer offers rebates for
Puncak Bestari properties
Story and photos by RUBY LIM
rubylim@thestar.com.my

THE monthlong Hari Raya celebration
may be over but Worldwide Holdings
Bhd has special rebates for its Puncak
Bestari properties through its Riang
Raya Bonanza promotion.
The property developer organised a

halfday Raya open house in Puncak 
Bestari Sales Gallery at Bandar Puncak
Alam, Selangor recently to introduce its
latest property projects. 
Both existing and potential property

buyers had the opportunity to explore
the vibrant township while learning more
about the developer's offerings.
As part of the festive promotion which

runs until Aug 31, Worldwide Holdings is
offering an additional 3% rebate on top of a
7% bumiputra discount for purchases of
Cendana residential units.
Additionally, there will be a 2% rebate for

the Jati 4 commercial lots on top of a 10%

The Cendana doublestorey terrace houses are
designed to provide better ventilation with spa
cious room areas for better living,

threestorey shop offices.
With builtup areas ranging from 2,766sq

ft to 9,990 sq ft, the commercial units are
priced from RMl.lmil to RM4.5mil.
"The Jati 4 project is currently at 50% of its

construction stage and expected to be com
pleted by year end," said Azmi.
The Puncak Bestari township sprawls

across 50ha of land with a wellbalanced mix
of residential and commercial components.
The township is accessible via Guthrie

Corridor, KLKuala Selangor Expressway
(Latar), Jalan Batu Arang, Jalan Sungai Buloh
and Jalan Meru.
Amenities within the vicinity include Tasik

Puncak Bestari, Masjid Puncak Alam, Tesco
and Universiti Teknologi Mara.
For upcoming developments in Bandar

Puncak Alam, Azmi said plans for Puncak
Bestari 2 is already in the pipeline.
"Puncak Bestari 2 will span across 30ha of

land and its sales gallery is expected to be
ready by November," said Azmi.
To ensure homebuyers benefit from their

purchases, Worldwide Holdings Bhd sells
properties that are 40% into construction so
that buyers will benefit from interestsaving.
Additionally, special offers by the property

developer include 0% down payment and
easy payment methods.

bumiputra discount.
With a gross development value (GDV) of

RM126mil, Cendana features 208 units of
doublestorey terrace houses.
Worldwide Holdings senior project man

ager Azmi Ali said the twophase project
would be the last batch of landed residential
properties within the Puncak Bestari town
ship.
"The first phase is sold out while 60 units

of the second phase are open for sale," said
Azmi, adding that these units should appeal
to the younger generation for its affordable
and competitive prices.
Designed to provide better ventilation

with spacious room areas for better living,
the project is set for completion in
September.
The units are priced from RM608,888

onwards, with builtup areas ranging from
2,290sq ft to 2,388sq ft.
Jati 4, the fourth phase of the township's

commercial project, features 31 units of
twostorey shop offices and eight units of
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RM20,000 per community for repair work
By STUART MICHAEL
stua rt@thesta r. co m. my

SOME 13 communities in the
Batu Caves state constituency
will be given a RM20.000 alloca
tion each next year to upgrade
facilities or organise community
programmes.
Batu Caves assemblyman

Amirudin Shari said the fund
was from his allocation and he
hoped it would benefit the com
munities.
"These allocations could be

used to repair football fields or
community halls in the area or
even hold community functions
for the people," said Amirudin,
who is also the Youth
Development, Sports, Culture
and Entrepreneur Development
Committee chairman.
He was speaking at the Hari

Raya Open House in Taman Sri
Batu Caves on Aug 3.
He pointed out that the main

issue in the constituency was

flooding and the state had allo
cated RMSmil to solve the flood
woes in Kampung Laksmana
and its surrounding areas that
were caused by Sungai Udang
tributaries.
He was hopeful it would be

solved by this year.
Amirudin had also visited a

similar Hari Raya Open house in
Taman Sri Batu Caves to meet
the community and get their
faedback.
He met with people in

Kampung Laksmana, Kampung
Nakhoda, Selayang Baru and
Sungai Tua during his visits.
Taman Sri Batu Caves Hari

Raya Open House organising
chairman Viskineswara
Batumalay, who is also a
Selayang municipal councillor,
said there had been overwhelm
ing response for the event as
about 400 people attended it.
"I only expected half the num

ber but we still managed to cater
to everyone," he said.

Amirudin (standing second left) speaking at the event as Viskineswara
(standing left) looks on during the Open House in Taman Sri Batu Caves.
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■市议会竖立告示牌，通知民

众泊车场会被用作临时巴刹。

4巴剎將提升

小販移泊車場

feM >連利

(班丹8日讯）安邦再也市

议会已为班丹再也临时巴刹

设了帐篷，但周围的泊车位

严缺，恐巴刹被安顿在该处

时，会加剧泊车位问题。

配合生命之河计划，安邦

再也市议会于5月宣布提升

区内4大巴刹，分别是班丹再

也、安邦镇、瓜拉安邦及打

昔淡苔汉，所有小贩将搬迁

至临时巴刹营业，直至提升

工程完成。

其中，班丹再也巴刹被

安排在班丹3/10路（Jalan

Pandan 3/10)的泊车场，目

前已有白色帐篷，但小贩摊

位未正式规划。
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f^rrmrt 在泊车场的出入口均有
ip>xa?u }市议会的告示牌，指在今

年5月17日至明年6月8日，

泊车场会被充作临时巴刹。

据观察，临时巴刹的位置周遭都严缺泊车

位，现已存有双重泊车位的情形，若临时巴

刹迁入，恐会加剧泊丰位问题。

在班丹3/10路后方是班丹再也轻快铁站，

有一个收费泊车场，若前往巴刹的民众要泊

入泊车场，则得承担泊车费。

在市议会宣布巴刹提升计划，小贩公会代

表曾与市议会进行过会议，当时市议会向他

们讲解会兴建2层楼建筑物，预计耗时13个

月。

■市议会己设好白色帐蓬，但看似尚未规划摊位。

议会没有发出正式信函，巴

刹小贩至今仍在原处营业。

当时小贩接获的口头通知

是8月得搬迁，但小贩申诉市

市議員：最遲15曰發搬遷通告

$邦再也市议员米尔指
I出，市议会最迟在15日

发出搬迁通告，班丹再也巴刹

的小贩被要求在8月31曰前，

搬迁到临时巴刹。

他说，巴刹原址必须在31日

前清空，巴刹小贩会被安顿在

临时巴刹12个月。

他接受《中国报》电访时

说，各造早前办过2次会议，

并在会议里讨论相关细节，新

巴刹的摊位为10尺xlO尺。

至于临时巴刹看似有不足之

处，米尔坦言，临时巴刹确实

有不足之处，但是这已是当地

最适合的地点。

"临时巴刹的位置原是免费

泊车场，在充当临时巴刹的时

期，民众可以选择到后方的轻

快铁站泊车场。"

他强调，巴刹提升后，不会

引进新的小贩，维持原本的小

贩人数。
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大IT丨爷忏斯甩阿兹敏阿甲.P.耍求大道公爾

另呈麵路线。

已設下告示牌

'据《中国报》探析，整个工程钴计在
今年已获得雪州政府原

批准，目前已施

2019年&月竣工，首阶段土 |
程涉及的5个地点是属于安

邦再也巿议会和加影市议会

的管辖范围内，而2个地方政

府也已批漼东巴生谷大道的工

Long)、皇冠城（Mahkota -heras)、

乌鲁冷岳路（Jalan Hulu -angat) >....

安邦（A-pang)和尤基柏纟岭（Ukay

Perdana) "�" .

据了解，隶属首相署的公乡与私人界合

作单位（UKAS)在2008年已中央政府

的同意兴建东巴生谷大道，tm会议理事

会(MMKN)则在2010年的4月1旧已原則上

批准，并在2014年的11月19E接受文鶴

-阶段的路线0

基于尤基柏兰岭衔接吉隆坡一瓜拉雪兰'

莪大道（LATAR厂涉及保留地段，因此雪#1

(吉隆坡8日讯）全长38公里，統

散第二中环公路（MRR2)交通的东

巴生谷大道（EKVE)工程已动工，首

阶段工磋已在加影外环大道（Kajang

Silk Highway)，即从.无拉港方向过

了双溪龙（Sungai Long)的收费站

左'前方进行推泥工作！

东巴生谷大道全长39公里，其中24.16

公里是主要路段，12公里是衔接路段，共

有5个交通枢纽，分别是双溪龙（Sungai

程。

《中国报》前往加影外环大道的双溪龙

出口巡视时，发现过了Twin Palms和双溪

龙收费站后的左方已设T■告示牌，有数销.

神手正雄泥。

淡江

'影市议员黎潍福接受《中国报》电访时坦言，
东巴生谷大道的其中3个交通枢纽，是在加影市

议会管辖范围，包括双溪龙、皇冠城和乌冷路，加影

.市边合pftf淮

他指出，基°于担心大道开放后，会引来许多来自蕉
赖和加影方向的驾驶者驶入皇冠城的主要大路，以采

用皇冠城的交通枢纽驶出第二中环公路(MRR2)和美

拉华蒂花园（Taman Melawati)，因此已要求大道公

司做出考量和提升现有的皇冠城主要路口。

他强调，即使皇冠城主要路口已交由市议会管理，

可是任何一项发雇工程涉及宥关道路，市议会都有权

利要求发展商或大道工程展开提升工程。

"我们已在汇报中提供相关意见，加影市议会的

城市策划组主任拿督尼占也同意，不过工裎目前已开

工，

黎潍褐坦言，基于东巴生谷大道是直接获得中央政

府的批准，实际上地方政府的权利会显得很弱，不过

市议员会检讨皇冠城路口的交通量。

展开的工程并未涉及任何保留地，

也不会为周遭的花园住宅区带来困

扰。

他指出，相信有关工程竣工后，

蕉赖、加影和无拉港一带的驾驶者

若欲前往第二中环公路，就可直接

采用上述数个交通枢纽，无需集中

在蕉赖-加影大道而导致当地交通

阻塞。

3

交

通

樞

紐

獲

加

影

市

會

批

准

尤基柏蘭嶺銜接LATAR大道�

涉及保留地須呈新路線
里阿兹敏阿里已要求大道公司另呈

新路线。

他曾出席由乌冷土地局举行的

汇报会，获知在加影市议会范围内

jp拉港区州议员黄田志指出，
^已基于尤基柏兰岭衔接吉隆坡

一瓜拉雪兰莪大道（LATAR)涉及

保留地段，因此，雪州大臣事督斯
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■冯锡雄（右）与市政厅渭洁组官员，前往当地巡视被漘理的沟渠。

莎市政廳派員大掃除

梳邦工業區&地點■

■设源

梳妄。
邦s

II

莎站

阿4
m
s可
s循
厅环
礼回

堂收

将资

范围内，市政庁毎个月会

派出垃圾承包商员工，进

行2次清理沟渠工作，若发

现沟渠系统出现问题，则

向公共工程局提呈报告要

求修复。

"提升沟渠系统属于公

共工程局的管理范围，当

地的人民代议士及村长若

发现沟渠系统出现问题，

应该向该局提出要求。"

(梳邦8日讯）莎阿南市

.政厅对梳邦新村工业区主k

要道路4D与2D路的沟渠展

开大扫除行动，清除淤泥

与垃圾杂草等，防范当地

闪电水灾的发生。

市政厅锁定了当地约6个

沟渠堵塞地点展开大扫除，

昨曰开始派出垃圾承包商工

作人员超过10人展开清理，

将于本周内完成。

市议员冯锡雄今日与市

政厅清洁组官员前往当地

巡视时向《中国报》记者

作，允许该慈善机构在礼堂内设立环觀。

他说，慈济方面每月也会举办讲座活

动，探讨各项环保课题，从而教育民众。

礼堂内的慈济环保站定于下月推介。

说，往年每逢雨季，当地

经常发生闪电水灾，由于

近期天气异常，所以必须

提早展开清理工作，以期

防范于未然。

他指出，尽管新村工业

区内有些小巷并非由莎阿

南市政厅管辖，但市政厅

仍会进行处理。

他说，州政府已将梳邦

新村工业区4D与2D路，归

纳在莎阿南市政厅管辖区

S几

奴
Tan

環

保

站

回

收

資

源

#邦新村的莎阿南市政厅礼堂将设立慈
济环保站，接收可循环回收资源，灌

输村民环保的重要性。

冯锡雄指出，莎阿南市政厅与慈济单位合�
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(龙溪8日讯）耗资1亿8000万令

吉的士毛月2滤水站（Loji Rawatan

Air Baharu Semenyih 2)今曰

动工，料2017年年尾竣工，届时

每天可提供100百万公升的水供

给10万位居住在士毛月及答玲琛

(Beranang )居民0

雪州大臣拿督斯里阿兹敏阿里今日在甘

榜珍德拉希里（Jenderam Hilir)为士毛

月2滤水站主持动土礼仪式后说，随著冷

岳2 (Langat2)无法如期在2017年竣工，

拖延至2019年才有望竣工情况下，州政府

因此兴建士毛月2滤水站，以应付极有可

能在2017年出现的水荒问题。

他说，州政府共拨出8亿令吉展开水供

计划，士毛月2滤水站是其中一项，另

外一项是在瓜拉冷岳兴建拉柏汉达岗滤水

站（LRA LABOHAN DAGANG)(毎天供水量

400百万公升的水供）。

無需過度依賴水墉

"当地共有3个蓄水池，未来将成为储

存水供之用，无需过于依赖水坝供水。"

阿兹敏阿里说，在2035年左右，雪州

人口将增加至900万人，除了加强水供计

划，人民也需要节省用水。

他坦言，民众目�已过量使用水供，每

人的水供使用量达巧0公升，比相关组织

评估的每天165公升还要高。

"在250公升用水量中，只有30%是使用

在饮食方面，其余是用在如洗车、浇花及

泳池等。"

其他出席者计有雪州经济策划单位副

主任诺阿兹敏、雪列行政议员再迪和达罗

雅、雪州财政司拿管诺丁、雪州秘书拿督

莫哈末阿敏、武吉ffl星州议员拉吉夫、双

溪比力州议员赖玉兰和莲花苑区州议员张

菲倩。
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冷岳2料2019年後竣工
兹敏阿里仏冷岳2计划只完成

PHJ 30%至佩贸料于20畔后竣工。

他说，冷岳2i"划是中央政府计划，

当雪州政府和M央政府于去年签署一

项合约后，雪彳彳政府和各地方政府已

加速批准的计划

对于冷岳2i"t划的延迟是否是因为

无法符合州政If和各地方政府的条件

,时，他重申，？许多因素造成，包括

早期水供经过ft 土地要交出权限给中

央政府的课题。

"当时确实过对，因为这涉及到雪

州政府的土地K限，有关土地并军需
女給中央政麻，可以租'橹40至60早芳

式进行，但无访如何问题已解决。"

足球隊不加強捋採取行動

^^州足球协会（FAS)主席阿兹敏阿里重申，
若雪州足球队的表现迷续无法提升和加强，

作为协会主席的他将会采�行动。

无论如何，他并没有进-步说明将采取何种行

动。

他说，目前所采取的只i初步的行动，是为确

保足球队能恢复应有的表JJ。

"不要说拨款的事项，1关问题不是因为拨款

款造成，涉及到许多因素力态度、文化等。"

阿兹敏阿里早前也在推if上对于雪州足球队最

近的表现深表不满，尤其i该足球队于8月6曰以

1比零的成绩败给吉打州。

■阿兹敏阿里(左4)对于士¥月2滤水站工程大表赞好，右5为再迪。

们能以"先租后买"方式

达到拥有房屋的目标。

城市和谐、房屋及地方

政府部长丹斯里诺奧马日前声称，

内阁已批准房屋援助计划（PBR)以

租赁的方式，让月入2500令吉及以

下的家庭居者有其屋。

他说，许多家庭符合这个计划的

要求，却无法获得银行货款，H此

内阁批准成功申请者以租赁方式拥

有房屋，缴付完租赁款项就可以真

正拥有该屋子，各地方政府将决定

毎月的租赁数额，条件是不可转售

给他人。

揶揄諾奧馬

兹敏阿里揶揄城市和谐、房

PHI屋及地方政府部长丹斯里诺奥

马后知后觉，"太迟才发现"——些

低收入的家庭很难获得银行贷款的

"实情"。

他也揶°揄诺奥马现在才来要''学
习"如何协助贫穷家庭，已迟了雪|

州政府一步。

他说，州政府已在数年前已推

动一项高达2000万令吉的雪兰莪基

金，协助州内一些没有能力获得银

行贷款，没有担保人的人士，让他
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答都園i丘泵房技術故障

洒岩沬_區逐步有水
■1 �林淑慧j 花园、白沙罗一带及孟

加拉拉，其他洒岩沫地

区都"中招"。

"昨晚接获好几通

居民投诉，因他们不知

道发生什么事，叫苦连

天，事后我把雪州水供

有限公司发给我的通告

转发给居民，才能安抚

他们的情绪。"

他表示会向雪州水供

有限公司继续跟进。

林立迎也赞赏雪州

水供有限公司的专业水

准，因毎次一发生断水

事件，会通过面子书、

推特等管道发通告。

"该公司也会特别知

会受影响地区的人民代

议士及社团领袖，.好让

我们可向居民交代。"

任何查询，请联络

1800-88-_52525 或下载

mySYABAS应用桎式。

(吉隆坡8日讯）泗

岩沫荅都园坻(Batu

Estate)昨日因泵房发

生技求故障，导致水位

降低，泗岩沫80%地区面

对断；<■，叫苦连天。

惟程据《中国报》向

雪州欠供有限公司客户

热线r解，截至今早7

时，义部分地区已陆续

恢复k供，虽然水压偏

低，佳预计中午12时将

全面ie复正常。

民fe行动党泗岩沬

区国会议员林立迎接受

《中国报》电访时说，

这次6断水是今年来最

严重t勺一次，因为预计

80%的泗岩沫国会选区受

到影軋

他说，除了敦依斯迈

泗岩沬达南(Segambut Dalam)

泗岩沫登雅(Segambut Tengah)

泗岩沫幸福村

泗岩沫SPPK花园�^

泗岩沫路、泗岩沫花园

武吉泗岩沫花园

英达慕尼花园

采多虹岭(Bukit Prima Pelangi)

椰子月亮路(Jalan Kelapa Bulan)

青椰路(Jalari Kelapa Muda)

椰子(Jin Kelapa)

大使路公务员大夏

大使kensirigtori park

Charigkat Kiara Bayu

Changkat Kiara Suria

柏里玛大使(Prima Duta)公寓

大使大夏

大使丽雅(Duta Ria)公寓 .

泗岩沫达南路

盛兰花园(Tmn Sri Sinar)

柏里玛彩虹

星光花园(Taman Sri Bintang)

武吉星光花园

泗岩沫阿曼花园

甘榜巴西泗岩

甘榜泗岩沫鲁亚(Kg Segambut Luar)

和谐花园

拉娃花园

国都花园

国家档案局(Arkib Negara)

大使路政府大夏

吉隆坡清真寺

图书馆理事会.

反贪会总部

大使路

敦阿都拉萨体育馆

大马伊斯兰知识研究所(IKIM)

浪佳东姑路(Jalan LanggakTunku)

东姑花园(Taman Tunku)

大使车站

曲棍球体育馆

斯里大使花园

斯里慕尼公寓

哥打4巷

Lagenda Damansara公寓

E&C大厦

敦昆左巷(Lorong Dungun kiri)

Duta Vista

热当路（Persiaran Ledang)

武吉东姑(Bukit Tunku)—
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之中。

"°虽务如此，我们会监督情
况，包g确认国能在工程进行

之中是苕有遵守条规。"

莲花苑区州议员张菲倩说，

她今曰出席士毛月2滤水站动

土礼时，也向雪州大臣拿督斯

里阿兹敏阿里及行政议员再迪

反映情

她促请州政府、安邦再也

市议会宰关注当地高压电的安

全问题，尤其是涉及到水管问

题，避史在发生意外后才采取

行动。

否会发出停工令给该项高压电

缆的工程。

偏離規定距離

他说，莲花苑区州议员张菲

倩反映位于金山花园的兴建高

压电的路线的位置已和原有的

不符，偏离了原有规定左右20

尺距离，及地下水管问题。

他将再向国能了解相关情

况，进一步确定高压电设在40

公尺范围之内的情况。

他说，据了解，国能兴建高

压电的工程仍在进行当中，尤

其是该计划是按照电供法令下

进行，是中央政府的权限范围

再迪將再確認距離

金山化園建_壓電

(龙溪8日讯〉雪州行政议

员再迪将与国能联络，以进一

步确认高压电缆路线与金山花

园一带的距离。

再迪今日出席士毛月2滤水

站动土仪式后，接受《中国

报》询问时说，据国能之前的

反映，有关高压电是设在40公

尺宽的路线之中，左右两则各

别是20公尺。

不过，他没有回应州政府是
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■砍树行动进行前，队员先听取汇报，左起是杨赛芙拉及刘迈克。

(加影8日讯）蕉赖裘

北合作社花园第一期2路

(Jalaft 2,Taman Koperasi Cuespas Fasa

1)后巷的山坡长满野树，使到2路山坡边

的30户住家频受树枝倒下威胁，加影市议

会园艺组今早联同警察普通行动部队展开

大型砍树行动。

据了解，该山坡有300公尺长、高约100

公尺，与山坡为邻的约30户住家，经常在

大雨时担惊受怕，其中已有7间住家的屋顶

曾被倒下的树枝压毁。

屋主可向市會索賠

行动党加影市议员杨赛芙拉指出，其中

两周前有3间住家屋顶被树枝�?~�^

全也深受威胁。

她说，由于该山坡属于市议会管辖区与

警察普通行动部队宿舍边界，因此她邀请警

察普通行动部队和市议会一起清理山坡。

她今早在现场指出，有关山坡共3层高，

砍树行动今天开始，估计需时一周砍完。

"那些被树枝砸破屋顶的，居民先自费

维修，之后可向市议会索赔，据我了解，

其中一宗索赔达1000多令吉，市议会不希

望这样的意外再发生。"

在这项行动中，市议会园艺组共安排10

名员工参与，警察普通行动部队则安排20

'人参与，裘北合作社花园第一期居协助理

秘书刘迈克也率领居民参与清理工作。

蚊子多毒蛇爬入屋

她指出，每次下大南，想像

一下这些树快倒下的样子，让

人不堪设想。

她周一向行动党加影市议员

杨赛芙拉投诉时，这么指出。

"这里的蚊子也特别多，一

个月前也有居民患上骨痛热

症。"

力北合作社花园第一期居
协主席祖安说，2路居民

除了面对树倒压屋威胁，也面

对蚊子、毒蛇爬入屋的威胁。

她说，该住宅区有35年历

史，她也居住了34年，过去多

年来曾无数次向加影市议会投

诉山坡上的野树及野草，终于

砍伐了。

向
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預計2017年杪完工

>-�� ■

1

有约900万名居民，届时将会面对水供不

足的问题'所以地方政府应该教育及鼓励

发展商或居民节约用水，改用新科技所产

生的循环水（recycle water)，以确保

水供充足。" 1

今日陪同阿兹敏出席动土仪式者，包

括掌管雪州基本建设、公共设施和农业工

业事务的行政议员再迪阿都塔利、雪州经

济策划单位（UPEN)总监诺哈,斯米等'

宣毛

s|
.2.阿

滤f
水學
站利
工0

程

正

式

动

±

�左

阿-

m±

兹为

敏诺

�哈

左斯

四米

Dagang).滤水站。

雪州大臣拿督斯里阿兹敏于今早出席

士毛月2滤水站动土仪式时指出�士毛月2

滤水站可增加当地约1亿公升的可输送水

(JLH)。

他说，一皇该滤水站正式启用，便

可提供足够的净水给士毛月地区:、害玲珑

(Beranang)、乌鲁冷岳地区及L加影芙蓉

大道（LEKAS)旁的新建筑约10〕方居民。

"根据统计，雪州预计在2(Q35年将会

(龙溪8曰讯）雪州政府耗资1

亿8000万令吉兴建的士毛月2瑪水

站正式动土，预计将于2017年4完

工，足够提供10万居民的水供需

求！

：由于冷岳2滤水站计划延期至2019年

才完成，所以雪州政府也被迫另外动用一

f近8亿令吉的预算来兴建两个滤水站，
：如士毛月2沪水站及拉波汉达岗（Labohan
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I阿兹敏揶揄諾奧馬
"現在才體恤人民太遲了"

如是指出》�I

"雪州政府早在几年前就开始进行帮f

助人民的措施，如果他（诺奥马）愿意，

雪州政府乐意教他如何帮助人民，因为雪

州政府在这方面有非常多的经验。"

要，雪州政府也会,以租凭40至60年的方

式，租给中央政府。

他说，虽然冷岳2滤水站因为某些因

素而展延，但工程目前已完成30至40%，

相信将可在2019年竣工。

兹敏也针对冷岳2滤水站竣工期

展延是因土地问题一事表示，

雪州政府已无条件地和中央政府达成协

议，让该工程进行。而该土地本来就是属

于雪州政府，所以并不存在问题，如有需

I因某些因素展延
冷岳2濾水站完成約40%

■兹敏也揶揄城市和谐、房屋及地
pmJ方政府部长丹斯里诺奥马因刚被

委任为部长及获得丹斯里封赐，所以现在

才开始体恤到人民的苦，惟已经太迟了。

他是针对诺奧马日前宣布内阁批准分

期付款制度，帮助欲购屋的民众的做法时
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前往大道方向的左侧车道已.

铺上枥青�而右侧车道则正

进行提升道路和铺路工程。

该路的双向车道各有3

条车道，但当驾驶人士从哈

拉班路行驶到道路末端时，

仅剩1条车道可以通往西部

疏散大道。

至于从大道行驶至哈拉

班路方向的部分路段则尚

未竣工，到处可见沙石

等建筑材料，路上也放 g
置许多红白色路障阻止 §
车辆行走，因此驾驶人

士都选择逆向行驶部分

路段至哈拉班路�

@然该道路上依然
可见沙石和神手

在动工，但因施工路段的两

个主要路口并没设置路障，

而让不少道路使用者成功取

道该路�直通吉隆坡西部疏

散大道。

《大都会》社区报记

者巡视有关路段时，没有看

到早itr承包商安排在19/13

路及17/47路的交界处指挥

交通的外劳踪影，加上来往

车辆的行驶速度很快�以致

不少车辆常在交界处紧急刹

车，非常危险。

记者也发现从哈拉班路

(八打灵再也8曰讯）道路

还没竣工，驾驶人士 "偷偷"通

车，加上在部分车道逆向行驶，

除了发生摩哆车相撞意外，也导

致驾驶人士在交界处紧急刹车，

险象环生七

八打灵再也哈拉班路衔接吉

隆坡西部疏散大道第二阶段的首

期工程原月杪正式启用，

但甶于衔接工程迟迟尚未竣工，」

.导致正式逋车日一拖再拖，也令

些想避塞车和走捷径的驾驶人

士因奪不及而自行通车。，

▲虽然承包商在未竣工的路段放

置红白路障，以阻止车辆行驶，
但很参驾驶人士选择硬闯。

▲受访居民表示，虽然哈拉班路一共有6条双向车

道，惟道路末端却仅剩2条车道，让他们担心朱来
；1=.会准忐六谪接里r,

左图：承包商在交界路口的施工路 j
段一带放莕多个告示牌，以提磨驾 T
驶人士放缓车速，小心驾驶》 . .

右图：SS2广场前的交通灯还来投入,

运作°�-

,,�,..；力

▲现场有员工用神手将沙石移到罗里上，以尽快完成提升排水系绕的工作。
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靈市廳:

9月杪通車

八打灵再也市政厅工程组主任
/乂依斯迈尔在受访时指出，八

打灵再也哈拉班路衔接吉隆坡西部疏散

大道的第二阶段工程已完成85%，并预

计可在8月杪竣工及9月杪通车，而第三

阶段的招标将在2017年2月进行。

"目前我们正进行行人道的建

设、清理工作、街灯、交通灯等其他公

共设施。"

他说，由于在提升基设方面的工

程出现延误，以致该阶段工程的竣工日

也被迫延迟。

商民:

改善靈丨7區塞車
地商家与居民认为，该新

^路段在竣工后能舒缓灵市

17区一带通往大道的塞车情况，但由

于哈拉班路一共6条的双向车道，惟

道路末端却仅剩2条车道，让居民担

心可能造成交通堵塞。

他们也说，由于道路指示不明

确，该路段曾发生摩哆车相撞的意

外。..■..

当地商家相信，该新道路竣工及

开通后，车流量会随之增加，他们希

望届时生意有所提升。
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磚尽管八打

灵再也哈拉

班路衔接吉

隆坡西部疏

散大道第二

阶段的首期

工程还没正

式通车，但

一些想避塞

车和走捷径

的驾驶人士

因等不及而

自行通车0

將帶動生意

熊嘉宝（19岁，商家）

"每天上班和下班时间会氾

多车辆会途径灵市17区，再通往吉

隆坡西部疏散大道，以致交通在紧

忙时段陷人瘫痪。不过，我相信开

辟新的衔接道路后'将会改善这�

带的交通。

由于哈拉班路衔接至吉'隆坡

西部疏散大道的路段，是从双向K-

6条车道变成2条车道，因此无法估

计通车后的交通情况。

另外，道路工程尚未竣工，

许多道路指示都还不明确，使到

'悄悄'行驶的道路使用者感到混

淆，也曾发生摩哆车相撞意外。"

新銜接道路料改善交通

黄汉义（57岁，商家）

▲由于部分路段尚来竣工，加上建筑材料堆积路旁，因此工作

人员设置红白色路障，以阻止车辆驶入。

"虽然这条从

哈拉班路通往吉隆

坡西部疏散大道的

路段还没有正式通

车，但我发现已有

很多车辆使用，尤

其是下午3、4时出

现较多的车流量。

我相信正式通

车后，会有更多车

辆使用该路，并带

动我们的生意。"

哈拉班路塞車不嚴重

陈先生（32岁，居民）

"我在附近工作，

每天傍晚都会用咍拉班

路通往吉隆坡西部疏散

大道。

虽然该路多车，但

塞车的状况并不严重，

A是在接近吉隆坡西部

疏散大道的出口时会比

较塞车，而我也通常会

受困车龙约20分钟。

虽然如此，我还是

会选择使用这条新的道

路。"
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承包商代表所给予的解释

并不满意。他说，根据合

约规定，若承包亩在执行

任务期间面对任何阻碍'

必须向市议会呈振，惟对

方不曾向当局反映有关问

题。

他透露，市丨议会相关

部门将尽快开会¥论，一

旦后备承包商能够马上接

任，那么相信该彳3�承+包商

将会被终止合约。'

甲

干净有一定难度。

他承诺会在一个月

内，亲自下场监督清洁工

人进行清理沟渠的工作，

并希望市议会能够给予他

们一次机会，来改善环境

的卫生

不过，黄伟强对于

包商进行表现评估，评估功目包括

清理杂草、包装垃圾、清理沟渠、

打扫道路垃圾、工作效率、�是否接

获投诉等。

"一旦有承包商在6个月内，

获得2次或以上在C级以下地评估，

便符合终止合约的最低限银！！，甚至

将面临随时终止合约的可能。"

他透露，根据承包商每个月索

取合约酬劳的报告显示，该2名承包

商自今年1月开始至7月，已有3次获

得低于C级的评估。

"但表现不及格的他们却能够

索取高达70�至90�的承包费用，这

是不合逻辑的。"

他认为，市议会相关部门必须

对此作出调整，以确保市议会所批

出的费用与承包商的工作表现成正

比。_

黄伟彈与卫生官员巡视

清理溝渠及垃圾服務欠佳

失職承包商或終止合約

2承包商评估3次低于C级

(士拉央8日讯）承包商清理

沟渠的表现欠佳，使甲洞百美园及

逸福园商业区的垃圾一箩筐，士拉

央市议会不排除随时终止与有关承

包商的合约！�'

士拉央市议员黄伟强表示，根

据所签署的合约内容，市议会规定

清理服务和固体废料承包商必须每

天清理市议会管辖区内的商业区沟

渠，以维护商业区的环境卫生。

.然而，该2个商业区的沟渠和

垃圾并未每天获得清理，造成环境

卫生极差，堆积路旁的垃圾也发出

阵阵恶臭。'

为此，黄伟强今午连同固体废

料及公共卫生组副主任扎利曼、兹

其力及执照组副主任莱利前往该2个

商业区勘察。.

他指出，市议会每个月会对承

承包商代表承諾

一個月內改善環境衛生

#中一名承包商
#代表阿兹里在

陪同巡视时解释，甲洞逸

福园命业区的卫生情况一

直非常差，加上清理工作

进行的当儿也面对一些困

扰，比如沟渠加盖或有物

件阻碍，因此欲完全清理
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1.黄伟强表示，为提升商业区后巷的环境卫生，士拉央市议会将严厉对付不依

照合约内容执行任务的承包商0

2.甲洞逸福园商业区的沟渠因堆满各种垃圾而严重阻塞。

3.甲洞百美园的垃圾桶不被善用，甚至也因垃圾满溢而倒在路边及沟集中，未及

时获得清理。

Page 2 of 2

09 Aug 2016
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: ME3
Printed Size: 575.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
Ad Value: MYR 32,035.00 • PR value: MYR 96,105.00 • Item ID: MY0026717632

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



�#��___^^

蕉賴裘北合作社花圜

▲警察普通行动部队派员协助居民及加影市议会园艺组清理

杂草。

▲SS (左.）视察加影市议会园艺组清除杂草的情况。

▲裘北合作社花园第一区2路住家后巷与斜坡丛林距离太近，

大风雨来袭可能发生树倒事故，让居民安全受威胁。

(加彭8日讯）蕉赖袭北合作社

花园第一 &2路30间房屋后方斜坡杂

草树木丛生，除了引来蛇虫、蚊子滋

生，倾斜树木遇到大风雨时，随时会

倒塌，威砝居民安全。

有关劇坡刚好为警察普通行动部队

中区基地的分界线。而早前大雨更导致树

倒，压中3问房屋后部。

该花园I子的屋龄已有35年，居协曾多

次向加影市议会投诉。而在市议员苗费协助

下，市议会园艺组今早已调派人手，出动一

辆云梯及一辆罗里前往进行清除工作。

该斜坡范围很大'长约300公尺,高

约100公尺，因此警察普通行动部队也派

出20人，协助市议会及居民进行清理.

苗按指出，有关斜坡丛林多次出现树

倒问题�且她也曾接获很多投诉�包括发

现有蛇出没，令居民难以安眠，因此必须

采取行动。

大樹壓民宅索賠1千菝菝

说，斜坡与住家的距离太接

35Zf，最近多场大风雨就发生大树

压毁多间@的事故，造成业主埙失，而

当局就接获-名屋主索赔1000令吉。

她感谢賽察普通行动部队派员协助，预

计清理整个范围的杂草树木需花费一星期。

裘北合作社花园第一区居协主席琼安

则感叹，该斜坡的杂草树木已有多年未曾

清理'造成蚊虫滋生，居协向市议会投诉

多次，这回总算获当局派人前来处理。

�坡的

蕉，q

赖是分

裘该界
北花线

合园^

作与。

社聱

花察

园普

第場
—行

医动

2部

路队

后中

方区

的基

斜地
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(巴生8日讯)

成立己经48年的巴

生加埔路6英里张福

宫将于本月26至28

日一连3天，举行庆

祝张公圣君暨观音

佛祖寿诞良辰。

平安晚宴将于9

月3日（星期六）晚

上7时，在加埔路培

英华小礼堂举行，

届时将筵开170席，

场面盛大。

大会主席林成

发在新闻发布会上

说�该宫神诞不忘慈

善与社会公益，将拨

款各1000令吉予巴生

中路大巴刹洗肾中心

及巴生莲花生慈爱

之家孤儿院。

他说，在神诞

期间，该宫将聘道

士设3天平安清醮，

并聘请虹城娱乐机

构演出3天。

"本宫顾问拿

督颜华顺将受邀主

持开慕仪式。其

他出席嘉宾包括

雪州行政议员达

罗雅、加埔区国会

议员马尼瓦南及巴

生皇城道教分会主

席杨忠明》"

他说，该宫将

在27日晚上9时举行

过油鼎、28日晚上8

时45分举行过平安

桥。

任何疑问.，

誕

巴生加埔路張福宮

26曰起慶神

可联络总务李

振青（012-273

5544 )和财政蔡

国煌(012-273

5847) °

▲巴生加埔路6英里张福宫将于

26至28日举行庆祝张公圣君暨

观音佛祖寿诞良辰。坐者左起

为李成仁、蔡国煌、林成发、

李振青及李油赐。
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�(槟城8丨丨讯）槟州tr席部
K林尅英栺出，若T州议会通过

动议，强制所有州议W �钽拈反

对党议员ffi报财产，那槟州将跟

随。

�他说�把强制所有州议bi (丨I

报财产的做法纳人议会常规足深

技挑战件的，允其耍迫使反对党

议敁遒守这条规。

�他说，州政府必须先研究法

律要求�探付申报财产足否应该

足项法律，毕竞，议会常规并电

.法律�

�"就让杨巧双（苦州议长）
去处理先吧丨如果宄州成功，那

该州将是全M第-个强制反对党

议似申报财产的州腐。"

"这是很挑战的�可能反刘党议员公丨庭

挑战这项决定。"

■ 林冠英今单出席-项活动后在新闻发缶

会I�说�槟州是仝国第--个要求州议员中报财

产的州杈，而中报过程是建立在丨：3愿性的达础

"我们鞞经讨论这课题(强制州议员申报

财产），彳H汄为先以C1愿性A-式进打；槟州30

名州议的已(向州政府）中报财产，除/反对

党议只�我们不愦他们为何祀绝申报。"

"就等石古州吧！如凇该州成功，我们

也可如法强m摈州巫统州议员巾报财产^ r;n\\

此，町能他们不敢当州议员了。"

��； '！ s '�- "'-1 -v - �' �>.■；；： ...�.
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(首邦市8日

讯）梳邦苒也市议会

于整个8月的每天上

午10时至晚上10时，

在3K综合体育馆举办

"權裢与本地水果销

售盛宴"，欢迎民众

前来与果王相约！

梳邦再也市议会

以这场盛宴作为亲民

活动之一，以拉近与

居民、商家和地方政

府之间的距离，同时

也方便民众前来购买

水果。

如.有疑问，可

致电莫哈末雷扎尔

(019-341 8935)

或罗扎娜(017-400

0280)。

每首
H邦
M 3K

攀體
水館
里榴
S楗
懸飄
售香

S3

宴
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不可闢網咖桑拿室

4阿兹里：要申请一星

酒店也不是件难

事，只是不要

似民

太过简

间，

要是

净

加

-

I 也不可进

1行有伤

瞧风化的
m活动。

籬執照廉價酒店
蘇斯敏

请营业执照，可是却一直不受理，因

此才采取强硬的执法行动》

除了査封酒店之外�市议会也根

据2013年酒店地方条规（Hotel

Bylaw MPSJ 2013)，开出每张 羞
不超过1000令吉的罚单给没有 ■
申请营业执照的业主。有关罚邏
款还不包括其他违规行为， Mk

如没有呈交酬和申请发

展准证等，必须胥视有�|

关罪名来开出罚单》�，
不仅如此，市议会m**

也在其管辖区内鉴定了

30间在未申请执照下营 ，
业的酒店，它们分别坐

落在USJ 1、PJS 11与

SS15区"�《、lA

.g邦再也市议会执法组官员接
DlL受民众情报后，突击检举3

间未持营业执照的廉价酒店，并勒令

21名房客马上收拾行李和随身物品，

早速离开该酒店。
以上的情景，是在今年5月于USJ

中环 1 路至3路(Jalan USJ Sentral 1

and 3)发生；执法人员也取走5架电

视机、1架电脑与1架冰柜�并査封酒

店大门。

事实上，在执法行动展开的

数个月前，执法人员曾向上述酒店

的业主开出罚单和传票，警告业者

必须遵守地方政府法令和酒'店规划

指南(Licensing Guidelines for

hotels and Hotel Development

Guidelines..)，指示有关方面必须申

▲梳邦再也市议会执法官员上

门检查廉价酒店时，也会一并

检查职员的身分、酒店是否有

发展准证、执照等；倘若发觉

聘请外籍人士在柜台前服务，

将马上开出罚单。（图片由梳

邦再也市议会提供）
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�执法人员将确保所有廉价酒店都没有设立按摩中心，否则

.开出罚单。

▲梳邦再也市议会暂时没有提供设立网上申请酒店执照的服

务便利，所以业主受促亲自到服务柜台查询申请详情，且切

勿聘请跑腿代劳，以免耗时耗力，最终却得不偿失。
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阿茲里： 廉價酒店須至少一星

J�邦再也市议会公关组副

'DIL主任阿兹里表示，不管

是在该市议会管辖区内营业的任

何星级酒店，都必须遵廂酒店指

南并申请营业执照，否则形同违

法营业。

他说，在市议会管辖区内，

所有廉价酒店都必须是至少一星

级，并获得文化旅游部的认可，

因庇申请营业执照的过程可能会

相当耗时。

他指出，在业主申请执照期

间，市议会将发出长达半年的临

时抆照，若半年后仍未取得一星

级6H平价和认可，市议会将再给

予逢半年的宽限期，即再继续延

长袭半年的临时执照，总共是一

年评次发出临时执照。

他强调，换言之，凡是一星

级以下（或没有星级）的酒店，

是;f会获得该市议会发出营业执

照《。

�業者須遵守指南規定
奏，冥顽不灵者将受到査封和充

公物品的对付。

"廉价酒店的大厅必须建在

地面层(Ground Floor),不可

在一楼以上，这是为了符合弱势

群体及安全的考量。酒店内也必

须建有弱势群体设备，如厕所和

房间。"

他说，廉价酒店内不可另辟

网咖、桑拿室或桌球中心，只能

兴_房，而且官员将根据建议

地点进行检査，以确保有关地点

的适宜性。

他指出，市议会有权援引各

种地方条规来对付违规者。

■兹里说，在市议会管
仪⋯辖区内，共有一星级

至六星级的酒店，所有酒店都必

须符合指南的规定，包括建议的

地点是否适当及建筑物是否符合

安全标准和规格。

"一般上，只有廉价酒店才

会不遵守指南规定，四五星级以

上的酒店则不成问题。"

大厅须建在地面层

他说，倘若是建在商业店

铺，就必须申请发展准证、建筑

图测和营业执照，绝不可先斩后
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Majlis Perbandaran Subang Jaya

Persiaran Perpaduan USJ

5,47610 Subang Jaya,Selangor

客户服务中心 03-8024 7700

(call centre):

执照组（jabatan 03-8026 3173

pelesenan):

邮址： mpsj@mpsj_gov.my

网址: www.mpsj.gov.my

电邮： mpsj@mpsj.gov.my

emmm
联邦直辖区部与吉隆坡市政局

已联手规划将特定地区列为"快餐

车特区"，以便在鼓励更多年轻人

投身小贩行列之余，也能更有效地

管制欲摆档做生意的小贩及避免环

境受到污染和破坏。

下一期的官府开门完结篇，将

为读者报道该二造制定的快餐车政

策。
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年的2.月底'或3月初。届时国

阵可能重新拿下三分之二的国

会议席，亦可能重夺雪兰莪州

的州政权，'―并在吉兰丹州与在

野党共同执政，以目前来看国

阵要再度夺回槟州，则仍有一

些难度。

总的来说，国阵正在等待最

有利的时机来举行大选，以拖

待变是有利于国阵，而不利在

野党，因为选民开始不满在野

各党内部的斗争，政治的纷乱

让许多选民的希望幻灭，未来

的状况可能重新回到一党或一

个阵线独大的局面，而在野党

有可能退回1999年的格局之

中，若真如笔者所预测的话，

这也宣告两线制的失败，族群

政治仍然是这个国度的主宰。

(台湾高雄师大客家文化研究所

所长）

以笔者的观察，纳吉为i"的

领导团队正在等待在野党的进

一步分裂，当在野力量与民闾

_组织两股政治力量都呈现弱化

的情形时，再加上环球经济在

未来出现复苏的迹.象，国阵才

会解散国州议会，并举行�全国

大选，而时间点应该是在2018

先从国阵的角度来看，国阵

今年在砂拉越州选举中高奏凯

歌，之后的霹雳州和雪兰莪州

补选，也成功击退在野党的挑

战。国阵目前的战略应该是进

一步争取选票的回流，而非急

于解散国州议会与在野党在选

举中决一胜负。

在野党方面，由于伊斯兰党

的分裂，人民公正党担优解散

州议会，不但无法再次重挫国

阵，反而令在野党大败，尤其

是马来选票回流与分裂，可能

令在野的马来政党溃不成军，

该党表示要慎重考虑林冠英的

建议。

纳吉固然因美国启动调查一

个马来西发展有限公司

(1MDB)，而令形象再度受

损，但是从其政治地位来看'

等在野党进彳步分裂
进一步争取选票回流

目前在野联盟分裂,令在野党

领袖根本无法抗衡国阵的攻

势，更无法撼动纳吉的领导地

位，而巫统内部的不满力量亦

被当权.派净空。纳吉内外郎没

有政治的.威胁.，面对只有国际

上的司法议题。

由于当下没有任何的迫切

性，以纳吉为首的国阵根本不

会在近期解散国会，并举行大

选0

. 利亮时■政论学者

日前槟城州（简称槟州）首

长林冠英表示，只要获得人民

公正党的支持，诙州会提早解

散州议会，让选民来检视林冠

英是否有涉及贪污。中央政府

会因此提早解散国会与州议

会，跟在野党一决胜负呢？

国阵在等"东风"
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吉隆坡8日讯I前联邦直辖

K部长拿督拉惹侬仄表示|不排

除会在第14届全国大选，在班底

谷选区再度披甲上阵。

他说，如果巫统领导层要他

竞选，自己的身体情况也允许的

话，他会再度上阵竞选。

他承认，班底谷选情还会是

一场硬战，上届大选他和现任人

民公正党副主席班底谷国会议员

努鲁依莎的票数相差冗-

「目前班底谷选民的情绪都

不错，当中40%选民比较受全国课

题影响；如果这情绪有所改变，

(II阵1的情况就会比上届大选

来的好。I

1 (国阵丨是有机会的，

因为努鲁依莎在这里没有做到什

么，加上政治局势出现变化，民

联不复在，而霹雳江沙和雪州大

港的补选结果，已经让人看到一

拉惹侬仄不排除再攻班底谷

「努魯没服务选区」

些迹象。」

努鲁依莎在第13届全国大选

M，以1847张多数票，击败拉惹

侬仄，成功蝉联班底谷的国会议

席。她在2008年大选击败巫统好

女组主席丹斯里莎丽扎，首次进

入国会。

拉惹侬仄认为，努鲁依莎担

任2届国会议员期「C '并没在选区

服务，事情都交由国阵和吉隆坡

市政局处理。

「她专注在政治观念，提出

全国和首相拿督斯里纳吉相关的

课题。此外就是偶尔出现在社交

网络，如推特和面子书，让人家

以为她有服务，但我们知道实际

上她没有这样做。

此外，他也认为，努鲁若要

当首相的话，也须攻打州议席，

从行政议员幵始工作，累积政治

经验。

「要成为首相的话，（努鲁

依莎）只在这里当反对党国会议

员，没有做东西的话，倒不如去

雪兰莪或槟城竞选州议席，当行

政议员，这是我们从政治累积经

验的方法。」
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『铁臃应对一 趣 纳音地位E稳j

.�吉隆坡8曰讯|前联邦直辖区

二各_本主白 音立胃人力，一马发展

公司（1MDB)课题不仅没有击倒首

相兼巫统主席拿督斯里纳吉，反而使到他在巫统的地位更一

强大稳固。�Mm
他指出1，纳吉处理1MDB课

题的方式，也改变巫统对纳吉的

看法，如今更多党内惧怕纳吉。

「1MDB的课题，让纳吉在巫统的

地位更强大，因为过去人家会以

为纳吉不像前首相敦马哈迪（强

名更）。」

「（一些）觉得纳吉很柔

弱，但当他革除前副首相丹斯

里慕尤丁后，党内的人就开始

，就像当年他们怕敦马那怕了

样。」

拉惹侬仄接受《东方日报》

专访时表示，巫统党内都支持坚

定的领导人，而且纳吉的基层非

常强，几乎每个区部都有他的支

持者，当他开始反击了，他们也

会感到害怕。

他说：「很多人都不觉得

他会那么强硬，我和他关系密

切，那些不认识他的人，会更怕

他。」

此外，他也批评希望联盟过

去一直都关注1MDB课题，没有

理会其它课题，当他们不断重覆

1MDB的课题时，人fe感到厌倦'

雪州大港和霹雳江沙补选，才会

出现国阵大胜的情况。

厌倦反对党伎俩

「我们必须看他说：「我们必须看政府

所作出的正面事，如发展公共交

通，让人民受惠，生活素质也有

所提升，最终华裔社群会比马来

社群受惠更多。」

他表示，人民最终将评断

纳吉为国家做了什么。「他做了

很多计划帮助低收入群.，如一马
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援助金、一马商店等，

马和敦阿都拉在位时，

西°」

他认为，敦马和慕尤丁离开

巫统后，对该党并没有造成很大

的影响。

「我觉得马来选民已经厌倦

反对党联盟的伎俩和1MDB的课

题，即使敦马在两场补选为反对

党站台，也没影响到马来人的选

票，华人方面我不清楚，因为那

是补选。」（115)

没有的东

这些是敦

职位：前联邦直辖区部长、现任巫统联邦直辖区联

委会1L主席和巫笱班底谷区部主席 —�一

發：丄—电生：mm 1 f至室逝统丄—
""享厉^英画M尔解天学经灰学壬学莅；注M会计师

彖願浼： —
洹父慕薪&法茬汞姑阿都a曼牟代是天骂速-举■员

会第—一任g席，也曾担任掌玺大臣
-互条—拿#再纳疴S 丁，则趸在我」_窠二荏首―相敦阏

！哿拴甿期囤，担任卫生部秘书长
m Y-k

2008^：获俞曾栩向萎住为J:议M —
2009年—4月 10 曰:纳吉

2012年4月9曰：再度宣#跃任卫议员�—
2013牵5月7白：锫去上设员职，竟选班屁容_会《

席，最终不敌努鲁依莎一
2013年7月13日：努『月4白，丽觀

■仄涉及武及加拉一宗土地买卖，他起诉对方诽读—

(TIT■月21日：每.银运
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反对党长期内乱

国阵来届大选成绩会更好

吉隆坡8日讯|巫统联邦直

辖区联委会副主席拿督拉惹侬

仄表示，虽然发生一马发展公司

(1MDB)的课题，但反对党却长

期处在水火不容阶段，他有信心

国阵将在第14届全国大选取得更

好成绩。�'

「现在反对党之间都在吵

架，也不知道谁是首相人选，他

们要如何管理国家？人民公正党

主席拿督斯里旺阿兹莎不要和前

首相敦马哈迪站在同一阵线，署

理主席拿督斯里阿兹敏阿里却

要。」

是硬战。至于敦马的新党，目前

还不清楚他们对马来选民的影响

有多大。」

身兼巫统班底谷区部主席的

拉惹侬仄表示，现在很多华裔选

民还是倾向于反对党，不过从过

去反对党的情况看来，华裔也将

思考，反对党长期下去，对国家

的政治稳定会有什么影响。

「国阵经历过许多事情，首

相拿督斯里纳吉受到四面八方的

攻击，但和其它国家相比，大马

还是相对稳定的国家。人民和平

相处，大马经济情况也不会太糟

糕。」

他也承认，来届大选中，雪

兰莪和吉隆坡的情况对国阵来说

还是面对一些挑战，不过也有一

些因素会让局势出现变化。

「如果选民对国阵的情绪没

这么负面，经济情况也不糟糕，

国阵的成绩会比上届大选来的

好。」

不置评敦马新党

他指出，如果希联可以通过

雪州大臣阿兹敏让伊斯兰党重新

回到反对党阵营，并与行动党合

作，反对党就会变得更强势。

他说：「如果伊党和希联合

作，希联会更强，对国阵来说将
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园丘（Batu Estate )昨日因泉房

发生技术故障，导致水位降低一

事，发表文告这么指出。

此外，林立迎赞赏雪州水供

有限公司的专业水准，每次一发

生断水事件，都会通过面子书，

推特等管道发通告。

「除了社交网络，该公司还

会通知受影响地区的人民代议士

及社团领袖，协助我们可向居民

交代。」

51区受影响

他说，昨天晚上他还接获

几通居民投诉，居民因为没有水

叫苦连天。「我把雪州水供有限

公司发给我的通告转发给居民，

才能安抚他们的情绪，我也会向

雪州水供有限公司继续跟进恢复

水供的进度。」.

林立迎今曰针对泗岩沫荅都

吉隆坡8曰讯丨民主行动党

泗岩沫区国会议员林立迎指出，

昨曰发生在该区的断水，是今年

来最严重的一次，预计80%的泗岩

沬国会选区受到影响。

他说，其选区共有51个地区

受影响，除了孟加拉拉，敦依斯

迈花园及白沙罗一带。

泗岩沫断水
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食暴月2滤水站提升10万户供水
龙溪8曰讯I耗资1亿8000万令吉的士毛月

2滤水站今日正式举行动土礼，以提升每日1亿

公升（JLH)的水源给10万水供用户，预计滤

水站将在2017年杪竣工。

州政府为确保市民可获得

优质的水供服务，已采取多方策

略，其中一项就是拨款8亿令吉

兴建2座滤水站，分别建在瓜冷拉

柏汉达贡(Labohan Dagang ) '

以及士毛月2的贞德兰希流

(Jenderam Hilir ) °

阿兹敏阿里表示，这是为了

应付人口增长和气候暖化问题，

所需采取的积极措施。最近他被

告知原定于2017年竣工的第二冷

岳河滤水站无法如期完成，并将

延迟至2019年。

「身为负责任的政府，我们

不希望面对水供危机或困扰，因

此我们决定使用储备金，拨款8亿

令吉兴建2座滤水站，第一个就是

在士毛月2的贞德兰希流。」

询及有关第二冷岳河滤水

站无法如期完成，是否与土地问

题有关一事，阿兹敏阿'里表示，

当中央政府和州政府正式签署合

约后，州政府已立即在去年中给

予所有所需的批准，至于土地一

事，州政府也愿意提供40至60年 (407 )

的租凭。

他说，大马人每日平均用水

量达250公升，人民必须提高醒觉

意识，并更正用水的态度，然而

各地方政府也需协助提高人们省

水的意识，并要求发展商使用新

科技，如雨水收集等。

阿兹敏阿里今曰出席士毛月

2滤水站的动土礼仪式时，如是指

出。其他出席者包括雪州经济策

划单位(UPEN )总监诺阿兹米、

雪州行政议员再迪和雪州秘书拿

督莫哈末阿敏阿曼。

诺阿兹米表示，士毛月2滤

水站主要提供水源给士毛月、荅

玲珑、部分乌鲁冷岳及加影-芙

蓉大道（LEKAS )新发展区。透过

公开招标的方式，工程成功节省

30%的工程预算费。

「州政府将持续保持努力，

并放眼提高1 5%的储备水。」

公开招标省30%预算
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内阁批先租后售雪大臣讽太迟了

龙溪8日讯|针对城市和

谐、房屋及地方政府部部长丹

斯里诺奥玛昨日表示，刚获内阁

批准落实的「先租后售」房屋计

划一事，雪州大臣阿兹敏阿里表

示，这已太迟了，雪州早已在几

年前开始落实此计划。

阿兹敏阿里揶揄说道，诺奥

习如何帮助贫困人士，但这已太

迟。

「我认为，我应该邀请诺奥

玛来到雪州，向雪州学习，毕竟

我们早在几年前落实此落实，以

协助无法向银行获得贷款、没有

薪水单禾0■稳定工作等的人民。」

「如果他们愿意向我们学

习，我们很高兴可教导他们。」

另外，针对报导指出，雪州

玛刚刚获得「丹斯里」的头衔，

刚刚担任部长一职，刚刚才要学

足球协会（FAS )总教练再纳阿比

丁遭终止合约一事，阿兹敏阿里

表示，再纳阿比丁在昨日被终止

合约一事，是考虑到球队的整体

表现，并非是涉及金钱事宜。

■ 阿兹敏也是足球协会主席，

他说，从本赛季开始，在考量到

球员的态度、表现和文化，他被

迫采取积极的措施，以确保球队

的表现。(407)
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甲洞8日讯|甲洞逸福园及

百美园商业区的公共卫生环境恶

劣，沟渠阻塞长期没被清理，顾

客被逼在恶臭的环境下用餐！

士拉央市议员黄伟强说，

根据市议会委任的承包商合约阐

明，承包商必须每天清理商业区

的沟渠，以及打扫道路的垃圾和

树叶。惟，2个地区的承包商都没

有履行责任，却又能领取八九十

巴仙的酬劳。

他指出，市议会每年的财

政预算案中，都需耗费三分之一

的拨款，处理管辖区内的公共卫

顾客边闻臭味边用餐

逸福园百美园沟渠没人清

生，但由于市议会各部门的协调

性不足，没有严厉监督承包商的

表现，导致上述情况的发生。

「根据市议会固体废料及公

共卫生管理组的评估报告，以上2

个地区承包商，从今年起至7月，

已经有3次获得C级的成绩，即70

分以下，属于不及格。」

他说，按照合约，半年内出

现3次不及格，其实可以直接终止

承包商的合约。可是，令人感到

不解的是，2个承包商的合约都成

功延续至2018年。

他今曰连同市议会固体废

料及公共卫生管理组和有关承包

商，一同巡视甲洞逸福园及百美

园商业区的公共卫生环境后，向

媒体如此指出。出席者包括该组

副主任再里曼和甲洞逸福园公共

卫生承包商代表阿兹里。

黄伟强说，百美园的公共

卫生承包商今日缺席，所以不会

再给予机会对方，同时会在会议

上，向市议会主席要求直接终止

该承包商的合约。

「甲洞逸福园的承包商，其

失责解释给予的所有理由都不能

成立，因为无论承包商在进行工

作时遇上任何问题，都必须和市

议会作出反映，以让市议会作出

协调。」�

他说

几乎每条沟

引起难闻气味。

，无论如何，有关承

包商愿意出席解释，市议会不会

赶尽杀绝，会给予对方多一次机

会，承包商需依据时间表以及符

合市议会定下的标准。（405)

黄伟强巡视甲淌迄福园和百美园商业区的沟渠，

渠里的水都凝固了，长期没被清理而阻塞，
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n soho持★商业地契,水电费比住宅
^1商10M20%，经济效益IS处下风。

-�".、V\�ri ■ ^ �*^*�""*^户《|邮|^挪|

@发展项目快速涌现，但却无法及时被
-总市场消化，继而出现供过于求。

：投资市场放級，大部分自住者都对小
�型住家单位却步，销最暴跌60%。

-�'.,y
■ ■. -■ * ■.■：：：.：<....:

吉隆坡8日讯i经济萧条，房产的投资市场放

级，导致主打「家居办公」的小型住家办公单位

(soho)大挪击fti±m社的挪迎程度大

不如前，房源需求急速降温，令销ft骤减10至60%。

据房产经纪告知，早前，

S0H0房产大受欢迎，许多发展

商都乘势推新，使这类小型单位

在短期内如雨后春笋般林立。然

而，这却无法被市场吸纳，继而

导致此类产业在市面上出现「过

剩」状况。

他们分析，如今经济低迷，

正处「房产低潮期」，而持有商

用地契的S0H0单位，其经济效益

都比其他房源低而略处下风，最

般的住宅单位来得高，相信这类

的房产询问及交易程度大大下

跌。

「根据行家分析，银行的

『不良贷款率』（NPL )出现上升

迹象，意味借贷者的还贷能力已

降低，凸显我国房产市场陷入低

潮，预计直到明年才会复苏。」

他提及，当还贷能力降

低，借贷者将进入「拍卖」

(Lelong )阶段，令房价比原先

的水平廉宜30-40%，而这时正是

具有实力（Holding Power )的购

屋者，进场的最佳时机。

他说，据他观察，虽然S0H0

单位销量下跌10至20%，但相信

房产市场在2018年开始回弹后，

届时将再度出现房产高峰期。

房地产经纪蔡健堡表示，投

资市场放缓，加上大部分自住者

终导致销量遭受重挫。

等待谷底反弹

少」 o (404)

房产经纪李宥信接受《东方

曰报〉访问时指出，碍于今年至

明年中皆处「房产低潮期」，加

上S0H0单位持有的是商业地契，

无论在水电费或管理费，都比一

都对小型住家单位却步

单位的销量暴跌60%。

他说，S0H0持有的并非是住

宅地契，所以水电费都会比前者

住宅高出10至20% ；去年，这种

情况更为严重，但今年已经舒缓

了 一点、0

他坦言，房屋市场并不会陷

入崩溃，顶多会放缓增资能力。

「但我认为，S0H0并不会出现这

种问题，皆因该单位可以两用，

即可自住和作为办公室，即使人

们买不起，也能租下单位，故目

前其出租率尚算理想。」

他也说，由于政府已加以

控制，包括雪州政府也冻结这类

工程的准证，加上吉隆坡也没有

太多的土地可供发展，预计这类

单位在未来数年，将会「买少见

，促使该
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巴生8日讯I 7名中学生今早被提控在校外非法集会和

暴动，7人一概不认罪。

集会暴动

7中学生不认

控 暴

少年代表律师庶拉德较后向

媒体表示，7名少年的保释金将由

雪州行政议员甘纳巴迪劳承担。

他也表示1他将尽速致函副

检控官赛法立阿里要求重新检讨

此案。

7名就读班达马兰2所国中的

少年，分别面对2项控状，控状1

是在7月27日中午约12时45分，

在校门前参与非法集会；控状2是

引起肢体冲突，导致受伤。

控状1是抵触《刑事法典》

第145 (被令解散仍参与或留在

非法集会）条文，控状2则抵触

《刑事法典》第147 (暴动之处

罚）条文。一旦罪名成立，7名少

年将面对最高2年监禁或罚款或两

者兼施■。

基于7名少年未成年，年龄

仅13岁和14岁，推事诺阿斯玛阿

末在巴生推事庭上下令清场，并

暂改为儿童法庭审理此案。

7名少年全部不认罪。推事

批准每人以700令吉保释出庭，并

择定9月8曰过堂。

涉案警察学生录供

时才放人。

警方就此案传召8人录口

供，包括涉案警察及一些学生。

警方也承诺绝不会包庇犯案警

上个月31曰及本月1曰，警

方分别接获2名印裔家长的投报，

指他们的孩子在被扣留期间遭到

警方暴力对待，警方于是针对有

关投诉开档，并援引刑事法典第

323 (蓄意伤人）条文，展开调

查0

员，一旦有确凿证据证实他们有

不当的行为，警方必须采取对付

行动，让他们接受法律制裁。

本月初在面子书流传数张照

片及报案书，指有2名印裔中学生

被扣留期间，遭警方暴力对待。

警方透露，2批分别来自巴生拿督

韩沙国中及东姑安潘国中的巫印

裔学生，于上个月27日在拿督韩

沙校门前发生口角，最后两班人

马更大打出手。

后来，在7月30日，2名14岁

印裔少年遭警方扣留，期间被4名

警员殴打。警方上门逮捕2人，带

回扣留一晚，隔天早上再带上推

事庭申请延扣。推事不批准延扣

并指示当场释放少年，但警方之

后仍把少年带返警局，直到下午5

m
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雪设研究小细清真_招_
KA .4

r电子商务是未来趋

势，我们需要不停提

升对电子商务的知识

和離水平
郊韋铁j

莎阿南8日讯I雪州高级行政议员拿督邓章钦指

出，雪州政府已成立清真产品工业研究小组，探讨滴

真产品的相关条规，以及商务投资，鼓励和欢迎外国

投资者到雪州投资清真工业。

他说，随著6月雪州政府到

台湾进行商业论坛后，州政府成

立了以雪州大臣拿督斯里阿兹敏

阿里为首的清真工业研究小组，

并由他及雪州行政议员尤努斯，

分别负责清真工业商务投资，以

及申请清真认证条规的探讨。

他也说，研究小组目前正积

极进行探讨工作，包括清真条规

的详细研究，预料今年内会宣布

详情。

中台有意投资

他表示，目前已有2个东盟

国家有意在雪州投资清真工业，

即中国和台湾。

.他今日出席雪兰莪数位创意

中心举办的电子商务讲座会开幕

礼后，面对记者的提问时如此指

出。出席者有雪兰莪资讯科技与

电子商务理事会执行长杨凯斌。

出席的单位包括马来西亚

国家邮政局、e CommerceMILO、

pay88、Lelong.my、Mo1pay 、 i
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LogOn.my、Youbeli.com以及

Lazada等。

邓章钦表示，2016年雪兰莪

国际商展会的2大主题是生命科学

(医药与生物科技）及清真产品

与服务，电子商务与资讯科技是

附属主题。

「电子商务是商业贸易的未

来趋势，我们需要不停提升对电

子商务的知识和科技水平，才能

踏入亚洲电子商务领域。」

他表示，掌握好电子商务才

能将雪州打造成世界商业中心。

他说，我国已有许多成功的

电子商务公司，并相信我国电子

商务，有许多发展潜能和空间。

他表示，无可否认，电子商

务商家也面对不少问题，希望透

过今天的讲座会，电子商务公司

能与现场有意投入该领域的青年

们，分享成立电子商务的经验。

他重申，雪州政府设立雪

兰莪资讯科技与电子商务理事会

(简称SITEC )及雪兰莪数位创意

中心（简称SDCC)，培训州内的

中小型企业进军电子商务，以在

无疆界的互联网里头扩大市场。

(405)
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巴拉美沙然（左）及西瓦纳登（右）陪同林冠英（中），

观最新的脊柱医疗器材。

参

强制议员公布财产充满挑战

槟城8日讯I针对雪州政府

有意修改议会常规，强制州立法

议员公布财产，林冠英指州政府

可以研究是否可行，但他认为此

举充满挑战。

他指出，槟州是首个主张州

议员公布财产的州属，而且是自

愿性质，希联30名州议员都已响

应，只有10名巫统议员拒绝。

林冠英认为，若要强制所有

州议员公布财产，将面临很大的

挑战，例如国阵议员的反对。

另外，针对群联董事长潘健

成涉假账遭台湾当局调查，槟州

政府是否考虑检讨在2012年赐予

潘健成的DSPN拿督勋衔，林冠英

直斥没必要。

林冠英表示，如今案件只

是处于调查阶段，并未被定罪，

如果遭调查就要重新检讨勋衔，

那因一马舞弊案遭调查的丹斯里

刘福平（富商刘特佐之父），其

丹斯里勋衔是否也应被撤回？

(264)
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